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Z á p i s n i c a 

 

z X. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 

19.12.2023 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení hostia, otváram X. 

zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, na ktorom vás 

všetkých vítam. Z dnešného rokovania sa ospravedlnili: pani poslankyňa Zvarová Bašistová 

a pán poslanec Konečný. Nakoľko je prítomných 11 poslancov, konštatujem, že je prítomná 

nadpolovičná väčšina všetkých poslancov a sme uznášania schopní.  

 

- - - 

Návrhová komisia 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz pristúpime k zvoleniu návrhovej komisie.  Poprosím vaše 

návrhy. Nech sa páči. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Dobré ránko všetkým prítomným, aj tým, ktorí sa na nás pozerajú 

na Internete. Dobrý deň všetkým prítomným.  Navrhujem do návrhovej komisie pani 

poslankyne: pani Ing. Hulmečíkovú a pani Mgr. Zolnaiovú.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže, ak nie sú ďalšie návrhy, hlasujme prosím o zložení návrhovej 

komisie, aby pracovala v zložení: pani poslankyňa Zolnaiová a pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

Hlasovanie č. 1:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

    

p. Petrovčik, starosta MČ: Konštatujem a oznamujem, že návrhová komisia bola schválená 

a bude pracovať v zložení: pani poslankyňa Zolnaiová a pani poslankyňa Hulmečíková. 

Prosím, aby ste zaujali miesto. 

   

- - - 

 

Určenie overovateľov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Za overovateľov zápisnice určujem poslancov: pani poslankyňu 

Faťolovú a pána poslanca Kočiša.   

 

- - - 

K programu rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, teraz pristúpime k schváleniu 

dnešného programu, ktorý bol zverejnený. Najprv budeme hlasovať o bodoch zverejneného 

programu  zasadnutia. Prosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh uznesenia.    
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p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej 

časti Košice-Staré Mesto schvaľuje zverejnený program X. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 2:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže navrhovaný program v navrhovanom znení bol schválený. 

Teraz vás poprosím o prednesenie návrhov na vypustenie alebo zmenu poradia bodov. Zároveň 

vám chcem oznámiť, že som sa rozhodol vypustiť z dnešného rokovania bod č. 14 pod názvom: 

Zrušenie Denného centra seniorov ako účelového zariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto 

a zriadenie Senior klubu Staromešťan. Nakoľko k tejto téme ešte vlastne neexistujú uznesenia 

z jednotlivých komisií, takže bude lepšie, keď sa k tomuto bodu vrátime na nasledujúcom 

zasadnutí zastupiteľstva. Takže nech sa páči ďalšie návrhy. Ak sa nikto nehlási, takže hlasujte, 

nech sa páči. 

 

Hlasovanie č. 3:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže bod č. 14 bol vypustený z návrhu programu. Teraz pristúpime 

k návrhom na doplnenie bodov do programu rokovania. Čiže teraz prosím poslancov 

o doplňujúce návrhy k schválenému programu rokovania. Ak chcete nejaké body doplniť, nech 

sa páči. Nech sa páči pani poslankyňa Hulmečíková.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Navrhujem, keďže sme vypustili bod č. 14, tak navrhujem 

ako bod č. 14 Riešenie prenájmu nehnuteľnosti na Kmeťovej 34. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nech sa páči pán poslanec Eperješi.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu: Dobrý deň. Ja by som chcel doplniť bod č. 2.1 Hodnotenie práce 

starostu za 5 rokov. A ešte doplniť bod č. 4.1 Hodnotenie práce hlavného kontrolóra.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto iný nehlási, pristúpime k hlasovaniu. Najprv 

budeme hlasovať o doplňujúcom bode pani poslankyne Hulmečíkovej pod bodom č. 14 

Riešenie prenájmu nehnuteľnosti na Kmeťovej 34. Nech sa páči.  

 

Hlasovanie č. 4:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže bod bol doplnený. Teraz budeme hlasovať o bode 2.1 

Hodnotenie uplynulej práce starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto. Nech sa páči. 

 

Hlasovanie č. 5:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže bod bol doplnený. A ešte máme bod č. 4.1 Hodnotenie 

uplynulej práce za ostatný rok pána kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto. Nech sa páči. 

 

Hlasovanie č. 6:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 1 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Takže aj tento bod bol doplnený. Takže poprosím organizačné, aby 

doplnili program dnešného rokovania. Takže nakoľko všetky body ohľadom programu máme 

schválené, môžeme začať samotné rokovanie dnešného zastupiteľstva. Začíname bodom č. 1.  

 

- - - 

 

BOD č. 1 

Správa o činnosti stanice Mestskej polície Košice Stred za obdobie od 1. 9. 2023 do 30. 11. 

2023 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, otváram diskusiu. Pán zástupca Eperješi, nech sa páči. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Dobrý deň. Môžem sa priamo vás spýtať, pán veliteľ, že ako 

to vyzerá s tou Yamou. Bavili sme sa o tom. Či tam bola tá kontrola, hlavne ako tá akcia 

prebehla a či máte nejaké informácie, či to ide k lepšiemu alebo k horšiemu, alebo sa to nejak 

ukľudnilo? Ďakujem. 

 

p. Trocha, veliteľ MsP Stanica Stred: Dobrý deň všetkým prajem. Tak ako bolo avizované, na 

podnik Yamu, aj Kuzmányho sídlisko, sme vykonali v rámci možností akcie v tých neskorých 

nočných a skorých ranných hodinách, najmä tie piatky a soboty, aj čo bola avizovaná tá akcia. 

Máme tam, pošlem vlastne tú výslednú činnosť, čo tam bolo zistené. Je tam ten pohyb tých 

mladých ľudí, naozaj tie nižšie ročníky, enormný. Tak ako sme sa aj bavili, vlastne tam 

prichádzajú už v noci resp. pomaly v ranných hodinách. A tým, že tie otváracie hodiny sú do 

skorých ranných, až do 04.00 hod., tak sa pohybujú. Zašlem to vlastne, v písomnej forme, 

vyhodnotenie za tri týždne, v podstate už mesiac bude za chvíľočku.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Hulmečíková, nech sa páči. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ja by som chcela pokračovať v tej téme Yama. Hovoríte, že 

oni sú tam do skorých ranných hodín, že majú prevádzkový čas. Je ten pohyb mladých v rámci 

prevádzkových hodín, ktoré sú schválené všeobecne záväzným nariadením?  

 

p. Trocha, veliteľ MsP Stanica Stred: Áno. Všeobecne záväzné nariadenie vlastne umožňuje 

takýto rozsah vlastne otvorenia. Už ďalšou polemikou je, keď sa bavíme o vhodnosti, tým že je 

to v sídliskovej časti. Ale neporušujú nič, čo by bolo vlastne riešiteľné, tí samotní 

prevádzkovatelia. Jedná sa tam skôr o to, že tí návštevníci, jedná sa o mladých ľudí, ktorí tam 

prichádzajú. Poviem to tak otvorene. Prichádzajú tam s tým, že vlastne alkohol si nakupujú 

inde. Potom chodia vonku, sa tam potulujú. Následne dovnútra. A pokiaľ viem, aj tie sťažnosti 

obyvateľov Hviezdice, kpt. Nálepku, dookola. Tým, že sú tam tie bloky výškové, tak sa to tam 

ozýva. A samozrejme ten vplyv potom tých ľudí, vlastne tá ich činnosť tých mladých je nie 

veľmi vhodné tam.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem za odpoveď. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Určite to u mnohých vyvolá úsmev, ale je to fakt. Patrím 

k jedným z najväčších odborníkov na nočný život v Košiciach. To zbytočne tu budeme 

polemizovať. A tak ako z čias, keď tento podnik sa volal Kriváň, potom Onix, Ibiza, Yama. Nie 

je problém s podnikom ako takým, ktorý je odhlučnený, ktorý je v suterénnych priestoroch. Ten 

podnik je nevhodne vložený do srdca sídliska od rokov sedemdesiatych, osemdesiatych. Ale 

podnik, nepočuť vonku hudbu. Problém je s mladistvými, ktorí, ako pán veliteľ povedal, si na 
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ulici kupujú v diskontoch resp. si v batohoch donesú. Sú to 15, 16, 17, 18 ročné deti, ktoré 

chlastajú na ulici, nie v podniku. A toto je jednoznačne záležitosť mestskej a štátnej polície, 

a tak isto aj sociálnej kurately atď. Čiže, naozaj, ja by som vôbec nešiel teraz k podniku ako 

takému, samotnému, ale bavme sa o situácii na ulici a to je naozaj vo vašej réžii. A verím tomu, 

že budete aj naďalej zlepšovať činnosť v prospech obyvateľov Kuzmányho sídliska. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. Nasleduje pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ja by som len chcela poprosiť mestskú 

políciu, aby boli takí láskaví. My opakovane riešime jednu pani, ktorá kŕmi holuby, potkany, 

kadečo. Už bola upozorňovaná z úrovne miestneho úradu. Videla som ju pred pár dňami, videla 

som ju včera. Opäť chodí okolo bašty, na Starej baštovej. Kladie zrno do tých výklenkov. Láka 

tam holuby a pod kríky tam sype zbytky. Máme problém so psíkmi, pretože samozrejme aj psy 

na to idú, potkany na to idú. Prosím. Viem aj meno, viem kto to je. Nechcem to tu takto hovoriť. 

Môžem vám to povedať. A bolo by fajn, keby ste sa u nej zastavili, že teda asi je málo, keď sa 

o tom rokuje na úrade. Asi treba naozaj, aby fyzicky niekto za ňou prišiel, oslovil, že je takýto 

problém. A večer ju asi vymáknete. Ja som včera na ňu kričala, ja som ju oslovila. Ale uvidíte 

ju. V mestskom parku, pokiaľ do kŕmidiel dáva, samozrejme v pohode, do tých fľašiek. Ale 

pokiaľ to robí, takže naozaj kŕmi holuby a potkany, a psy potom majú zažívacie problémy 

z toho, čo tam všetko nahádže, tak treba ju upozorniť. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán zástupca nasleduje.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: My sme dali niekoľko podnetov pre vás, pán Trocha, 

ohľadom bordelu, čo ľudia dávajú tie sáčky, tašky pri košoch. A viem, že sa to nejak riešilo tak, 

že sa to niekde posúvalo. Alebo ako sa tie priestupky potom riešili? Lebo nejak nemáme spätnú 

väzbu o tom, že či vôbec niekto bol postihnutý, alebo nebol. A hlavne tam máme nejaké tri – 

štyri prípady, ktoré išli dokonca aj na políciu, že to bolo nejaké, ja neviem, vytváranie čiernej 

skládky, alebo niečo také. K tomu ešte poprosím. Ďakujem.  

 

p. Trocha, veliteľ MsP Stanica Stred: Tak ku vami zaslaným, tie prípady, čo boli. V jednom 

prípade sme zistili vlastne aj osobu. Treba si uvedomiť, že sa jedná o správne delikty a vlastne 

vo veci riešenia správnych deliktov je zodpovedné mesto. Čiže my takéto prípady, keď prvotne, 

následne zistíme. Tam boli nejaké dvere s menovkou. My sme potom zistili spätne, že nejaký 

byt sa prerábal, tak sme mali vlastne aj osobu. Ale všetky takéto prípady posúvame na mesto 

Košice ako na správcu, v podstate ako správny delikt.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ďakujeme. Ak sa nikto ďalší nehlási, uzatváram diskusiu 

a dávam slovo návrhovej komisii.  

 

 p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o činnosti stanice Mestskej polície Košice Stred 

za obdobie od 1. 9. 2023 do 30. 11. 2023 v predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 7:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie bolo schválené. Pokračujeme bodom č. 2.  
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- - - 

BOD č. 2 

Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od VIII. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 

19.09.2023 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V materiáloch je, ako vždy, súhrnná správa o činnosti starostau. 

Nech sa páči, otváram diskusiu. Nech sa páči pani poslankyňa Zolnaiová. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Dobrý deň. Ďakujem veľmi pekne za vypracovanie správy 

starostu. Pán starosta, chcem sa opýtať. V správe uvádzate aj, že ste boli na stretnutiach s inými 

starostami a riešili ste aj zredukovanie počtu mestských časti. Tak, keby ste mohli k tomu 

povedať pár slov ako to vyzerá a k čomu ste dospeli.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno. Ďakujem za otázku. Takže bolo, určite ste aj zachytili, že 

v médiách, kde v podstate následne potom aj po našom stretnutí. Bolo to pracovné stretnutie, 

rokovanie na úrovni starostov veľkých mestských častí, kedy sme sa stretli v mestskej časti 

Dargovských hrdinov. Čiže iniciátorom bol pán starosta Dominik Babušík, ktorý si myslím, že 

veľmi dobre sa uchopil témy. Pripravil po našej diskusii a proste, kde sme si vydiskutovali ZA 

a PROTI, a trošku zanalyzovali danú problematiku. Takže veľmi dobre vypracoval, na základe 

tohto stretnutia, správu a predložil vlastne materiál. Najprv o tom rokovalo mestské 

zastupiteľstvo, kde bol bod procedúrou prerušený. A následne samozrejme sa o tom rokovalo 

aj na Rade starostov. Tento materiál hovorí o zlučovaní 22 mestských častí. Boli tam tri 

alternatívy. Vlastne tá väčšina sa zhodla na tej alternatíve, ktorá hovorila o deviatich mestských 

častiach, novovzniknutých mestských častiach s tým, že nemusíme to nazývať mestské časti. 

Sú to v podstate nejaké územné celky, ktoré či už sa volajú mestská časť, alebo budú mať iný 

názov. Ide len o to, že tieto nové celky, ktoré by vznikli, by sa mali volať neutrálne. To znamená, 

že keď každá z týchto novovzniknutých mestských častí má vzniknúť nejakým spájaním, tak 

aby sa nikto necítil ukrivdený, že napríklad mestská časť Sever pohltí Kavečany a tým pádom. 

alebo mestská časť Dargovských hrdinov verzus Košická Nová Ves. Bolo tam zdôraznené, ten 

fakt, ktorý ako keby tí starostovia tých malých mestských častí nechcú počúvať, že nerušia sa 

malé mestské časti. Rušia sa všetky mestské časti a vznikajú nové mestské časti. A novými 

voľbami sa karty rozdávajú nanovo a každý má právo kandidovať kde chce. To znamená, aj 

starosta malej mestskej časti môže kandidovať v novovzniknutej mestskej časti, ktorá vznikla 

s fúziou, napríklad aj tou jeho malou mestskou časťou. Príklad: v Košickej Novej Vsi, terajší 

starosta Košickej Novej Vsi môže v budúcich voľbách kandidovať v rámci celého toho nového 

celku, ktorý by bol schválený, trebárs spojením s mestskou časťou Dargovských hrdinov. To je 

jeden fakt. Ďalší fakt je, že nezanikajú erby, vlastne vlajky a všetky vlastne, by som povedal, 

predmety, ktoré vlastne symbolizujú tú historickú mestskú časť. Lebo viem, že sa jedná vlastne 

o staré obce, ktoré niekedy neboli súčasťou mesta Košice. To znamená, zostáva zachovaný ten 

status aj tých malých mestských častí s tým, že sú formou úradovní v rámci toho nového celku. 

Čiže v rámci tej úradovne by bola prítomná minimálne jedna administratívna osoba, ktorá by 

zabezpečovala komplet kontakt s občanom tej malej mestskej časti. Ale v podstate by bola 

vysunutým pracoviskom napríklad z úradu mestskej časti Dargovských hrdinov. Zároveň by sa 

systém nastavil pomerovo tak, aby bolo to rozdelenie spravodlivé. Čiže samozrejme, aj 

napríklad z Košickej Novej Vsi by bolo zastúpenie minimálne jedným poslancom. Nanovo by 

sa prerozdelili obvody, napríklad v tejto novovzniknutej mestskej časti. Aby bolo pomerné 

zastúpenie z každej časti, alebo oblasti tejto novovzniknutej mestskej časti. Takto toto je taká 

aktuálna situácia, aktuálny stav s tým, že tento bod bol prerušený. No a sú tu argumenty z druhej 

strany, samozrejme hlavne od tých starostov malých mestských častí, že je to rýchle, šité 
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horúcou ihlou. Na čo tak rýchlo? Máme čas. No, len si treba uvedomiť, že rok je za nami, 

ubehol ako voda. A do ďalších volieb máme už necelé tri roky. A si treba uvedomiť, že táto 

legislatíva musí byť schválená a správoplatnená minimálne rok pred voľbami. Takže toho času 

už veľmi veľa nie je, keď si vezmeme a načítame aké všelijaké nás môžu čakať obštrukcie. Tak 

myslím si, že teraz je ten najvyšší čas hneď po novom roku zabrať a zapracovať. Takže neviem, 

či som to dostatočne vysvetlil. Ale myslím si, že keď chce ozaj niekto, skutočne mu ide 

o šetrenie, a o zlučovanie, alebo proste prerozdelenie a zrušenie tohto stavu, ktorý tu je, ktorý 

ozaj nie je v poriadku, lebo 22 mestských častí, o tom asi nikto nepochybuje, že je to veľa na 

také mesto, tak je najvyšší čas konať. Toľko k tejto analýze. Zároveň bolo na ostatnom 

mestskom zastupiteľstve aj schválené uznesenie, kde, a to hodnotím pozitívne, lebo vďaka tejto 

našej aktivite sa konečne zobudilo aj mesto. A som rád, že predložilo aj návrh uznesenia, ktoré 

bolo schválené, kde navrhuje osloviť od UPJŠ a všelijakých iných fakúlt, verejnej správy 

a potom ešte rôzne iné univerzity a odborníkov, aby vypracovali hĺbkovú analýzu, kompletnú 

správu, ako by sa tento problém mal riešiť. Trošku ma tam vyrušuje, že zase ideme míňať 

takmer 300 000 na nejaké analýzy. Myslím, že každý, kto má základnú školu, si dokáže dať do 

kalkulačky, koľko je jedna plus jedna, dva plus dva a nemusí nikto nikomu nič analyzovať 

v takejto hrozivej sume a očakávať elaboráty o tom, že či je to výhodné alebo nie, zníženie 

počtu mestskej častí. Takže toľko z mojej strany. Dúfam, že som odpovedal na vašu otázku. 

Nech sa páči pán Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne pán starosta. Ja, keďže v tomto mám 

trochu iný názor, tak som sa aj ozval. V prvom rade nie sú to malé mestské časti, ale historicky 

sa jedná o 12 obcí, ktoré boli na dve fázy v roku 1968 a 1976 násilne, teda bez referenda a bez 

poznania názorov obyvateľov, KNV pripojené k mestu Košice, podľa zákona o meste Košice. 

Čiže áno, môžeme sa na to tak pozerať, že niekto pohltí nejakú malú mestskú časť Džungľu, 

alebo tak. Ale keby som tu navrhoval, pán starosta, spojenie s mestskou časťou Ťahanovce, kde 

pán Ihnát do KSK mal o pár sto hlasov viac, asi by až tak ... No, síce tvoje sebavedomie je 

zdravo dobré, ale nebol by si si až taký istý ako v prípade pána Krcha s Babušíkom. Čiže teraz 

sa môžeme baviť aj o modeloch štyroch okresov v Košiciach, ktorý v podstate bol skornatelý 

a skrachoval. Ale tuto si urobme niekedy k tomu samostatnú komisiu a pobavme sa, a nie 

v tomto bode. Čiže mám opačný názor. Máš ty racio, majú ostatní racio. Nerozvádzajme túto 

tému. Poprosím poďme ďalej. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nech sa páči pán poslanec Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: Je to dosť zložité s tými mestskými časťami. Tak ako povedal kolega, 

že prevažná väčšina sú to tie malé obce, ktoré kľudne by sa mohli teda ako odčleniť. Ja nevidím, 

žeby bol problém. To skôr oni by mali problém čo sa týka dopravy, ktorá je dotovaná atď. 

Najväčší problém sú starostovia a miestni poslanci, pretože kto zahlasuje za to, aby tam nebol? 

To tak vždycky bolo. Ja by som navrhoval vedeniu mestskej časti, keby oprášili to, čo som 

niekedy chcel ja, ale nebola vtedy vôľa politická, aby sa zlúčili mestské časti Staré Mesto, Sever 

a Džungľa. Tak mi to pripadalo vtedy, žeby to mohla byť jedna veľká. No, len Džungľa o tom 

vôbec nechcela rokovať, no na Severe trošku, ale prešlo to tak trošku do stratena. Navrhovali 

sme, že predsa mohla by byť, tu by mohli sídliť trebárs aj Sever by mohol sídliť v tejto budove. 

Mohlo by byť spoločné miesto prvého kontaktu a niektoré veci. Ale to by ešte nebolo zlúčené, 

len proste to pokusne robiť, aby sa to dalo využiť. Čiže treba najprv rokovať, pretože tam musí 

byť tá vôľa politická.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Preto reagujem, že presne, aby to bol nejaký odborný 

elaborát, lebo pri všetkej úcte, sa stretli pán Babušík, ktorý je roky vo funkcii, čiže má 

skúsenosti s komunálnou politikou. Darmo, že študoval politické vedy, dosť slabé, a on sa 

zhostil toho a niečo dal na papier. A neboli tam pozvaní ani starostovia ostatných veľkých 

mestských častí. Čiže naozaj spochybňujem odbornosť tejto dohody. A preto majú byť zapojené 

do toho najlepšie slovenské univerzity, že aj právnická fakulta, Univerzita Pavla Jozefa 

Šafárika, verejná správa a jednoducho tam majú byť vyčíslené ekonomické dopady. Vážení, my 

povieme, že napríklad Šaca keby sa odtrhla od mesta Košice, ktorá má nemocnicu, základnú 

školu, čiže spĺňa atribúty samostatnej obce, tak mesto Košice by prišlo o cez dva milióny daní 

len za US STEEL. Čiže to nie je také jednoduché, ako to vyzerá, tak naozaj uzavrime túto tému 

a poďme tu do nášho Starého Mesta a na ulice, kŕmenie holubov a v podstate tieto problémy. 

A tamto naozaj nechajme, a nie v zlom, ale tamto nechajme debatu ísť na úrovni mesta. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu v tomto bode. Dávam priestor 

návrhovej komisii. Nech sa páči.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-

Staré Mesto od VIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

ktoré sa konalo dňa 19.09.2023 v predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 8:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené  Nasleduje bod č. 2.1.  

 

- - - 

 

BOD č. 2.1 

Hodnotenie práce starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto za 5 rokov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, dávam slovo predkladateľovi.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Takže chcel by som len podotknúť toľko, že za 

posledných 5 rokov pánovi starostovi nebola daná žiadna odmena. Hoci ja som len jeho 

zástupca a sledujem túto prácu dennodenne na úrade, čo to celé obnáša. A keď viem, že 

napríklad pán primátor má 40 percentnú odmenu a tuná za 5 rokov nebol nikto schopný 

navrhnúť niečo, tak preto som si dovolil 20 percent. Štyri roky, ktoré som tu predtým nebol, 

som sledoval tak isto prácu pána starostu. A za mňa to nebolo nič také, čo by proste bolo zlé. 

Ja si myslím, že táto mestská časť za pôsobenia pána starostu išla len hore. Je to aj vidieť. Ľudia 

chvália. S ľuďmi sa teraz stretávam osobne. Nechcem teraz niekoho uraziť, pán Grega, ale fakt 

je toto najlepší pán starosta mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktorý bol. Všetka česť vám. 

Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Otváram diskusiu. Nech sa páči. Pán poslanec Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: No, jasné, že je najlepší, keď vám dal takú odmenu, akú nemá nikto 

možno na Slovensku. Ale nejde o to. No, ja sa divím, neviem prečo v tom minulom období 
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nedošlo k tomu, že sa proste ten plat trošku upravil. Ja nemám, ako osobne, nič proti tomu, aby 

starosta, keď robí, tak aby mal nejaké percentá. Tak to to má byť. Ale toto, čo som si tu prečítal, 

to zdôvodnenie, no tak to ste si mohli na tom dať záležať trošku viac. Sú tu veci totiž, ktoré 

nemajú nič spoločné s prácou starostu. Nehnevajte sa, ale vážne. Nechcem ich tu čítať, ale 

vôbec to nesúvisí s prácou starostu. A iné, ktoré sú tam, tak to je proste povinnosť starostu, aby 

to robil. Takže také tie zdôvodňovania, to, no ... Ale teraz sa vráťme k tej situácii, že hovorili 

ste o meste atď. Áno, bol to problém vtedy. Ja som rád, že sa to konečne podarilo týmto novým 

poslancom, čo sa nám nepodarilo v meste, že sa ten plat teda znížil primátorovi. A myslím si, 

že to by nebolo teraz akože dobré ho zdvihnúť, v tejto situácii, keď nie sú financie. Nie sú 

financie ani v meste. Zvyšujeme dane pre ľudí. A teraz povieme, tak ideme zvýšiť plat 

starostovi. Takže bije sa to vo mne, lebo mal by mať. Ako naozaj si to myslím. Aj som za to. 

Ale momentálna situácia, no nie je na to. A v tejto chvíli by som chcel aj povedať jednu vec, 

že to sa týka teda myslím si, že aj nás poslancov, pretože zvyšujeme dane, ale my si akože naše 

pôžitky uchovávame. Ja by som chcel navrhnúť, aby sme si minimálne na rok poslanci zmrazili 

našu odmenu. Bolo tu kedysi tak. Je tu svedkom toho pán Hanušin. On bol vtedy aj predseda 

finančnej komisie. A myslím, že to oni vtedy navrhli a my sme to naozaj prežili, aj poslanci. 

Nebol v tom problém. Čiže tak by sme to mali urobiť, aby to bolo teda paritné, aby sa nič 

nepovedalo. A nevidím ja problém do budúcna, keď sa tá situácia zlepší, to urobiť. To je len 

môj názor. Nič tam nie je osobné. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči s faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Áno, ďakujem. Môj názor je taký, že keď pán Grega 

hovoril, alebo aj pán Eperješi hovoril, že za 5 rokov. V podstate v minulom zastupiteľstve bola 

situácia aj prechodnejšia z politického hľadiska. Ale pán Ďurica naozaj robil zadarmo ako 

zástupca, tak tam bol priestor. Len, a ja uznám sám za seba, že ja som bol hlavne ten, ktorý sa 

tu venoval veciam, ktoré až tak nesúviseli so samosprávou a niekedy to išlo až do osobných 

vecí. Ale v živote sa učíme. A dnes vhodná doba nie je. Dnes ideme dvihnúť poplatky rodičom 

v škôlkach a hodinu pred tým odsúhlasíme. Tu dávam slovo na kameru, tak ako kolegom som 

ukázal, že už som zaplatil celé ošatné, prispel som na punč peniaze. A prispel som komisárovi 

pre deti, teda zamestnancovi komisára pre deti. Urobí sa nákup cez Úsmev ako dar. Čiže to, čo 

som povedal, že keď nebudem sobášiť, som dal. Poprosím 20 sekúnd, aby som sa nemusel 

prihlasovať v diskusnom príspevku. Dávam slovo, že keď rozpočet na 2024 bude dávať priestor 

na to, aby mohol mať starosta navýšený, čiže ten úrad, keď sa presunú projekty z 2023 a ich 

vykonateľnosť v 2024 bude v poriadku, keď nám úrad nepredloží schodkový rozpočet, tak ja 

pri tvorbe rozpočtu navrhnem adekvátne navýšenie platu starostu, lebo zástupcu neviem, ale 

starostu áno ako poslanec. Ale hovorím, dnes nie je vhodná na to doba. Určite nie. Poviem vám, 

že ľudia sú veľmi citliví na dvíhanie poplatkov. Zažil som v sobotu taký malý lynč na ulici, ako 

slovný. A keď vieme počkať pár mesiacov, pán zástupca, tak isto podporím, ale dnes sa zdržím.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Ešte prv, než dám slovo pánovi Eperješimu 

s faktickou, chcem len poopraviť. Pán zástupca nerobil zadarmo, pán zástupca robil za 580, 

alebo 560 EUR. Dnes máte 580, vtedy bolo 535 EUR poslanecká odmena. Čiže za to robil. 

Nerobil zadarmo. Čiže len poopravím. A určite budem rešpektovať každé vaše rozhodnutie. Ja 

som preto aj ten bod, som rád, že tu je, lebo ja som, ako som hovoril na neformálnom stretnutí, 

že ja chcem len spätnú väzbu, že v čom sa mám zlepšiť. Lebo samozrejme, tým pádom to aj 

pre mňa bude znak, že ešte nerobím asi dostatočne, aspoň ani na 50 percent, čiže musím ešte 

pridať. Takže preto som aj vlastne rád, že sa o tom tu rozprávame. Ďakujem. Nech sa páči pán 

poslanec Eperješi.  
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p. Eperješi, zástupca starostu MČ (faktická): Na pána Gregu. Hovoríte o osobných veciach. Na 

mňa ste boli až veľmi osobný. Ja si osobne myslím, že keď niekto chodí každý deň do práce 

a prácu vykonáva dobre, tak by mal dostať odmenu. Mne ste zrušili poslaneckú odmenu presne 

kvôli tomu, lebo beriem plat zástupcu. Taký plat zástupcu nemá nikto. Ja zas tvrdím, že taký 

plat starostu ako ste mal vy, nemal nikto na Slovensku. Ale nechcem byť osobný. Prepáčte mi 

to. Dobre? Čiže len toto som chcel k tomu. A tak isto, Michal, ty si v roku 2018, keď sa dobre 

pamätám, si sa bavil o tom, že keď je niečo dobré, tak treba aj odmeniť. Hej? Ale vtedy ste to 

neurobili. Tak preto to robím teraz. A myslím si, že po piatich rokoch tento starosta by mal 

dostať. 20 percent si nemyslím, že je veľa. Ale proste, mal by dostať nejakú odmenu. Ďakujem 

pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): A práve preto, že už vidím, že predsedníčka finančnej 

komisie je tesne pred prihlásením, tak to poviem ja. Majú viacerí kolegovia výhrady 

k nerealizovaným projektom. A ja tvrdím, že zaslúžil by si nejakú odmenu. Ale som povedal, 

že prečo dnes nie. Dnes, presne pred Vianocami, presne keď sa v meste ľuďom zvýšili poplatky, 

presne keď sme Poláčekovi dali nulu. Tak ako sme sa bavili pri iných záležitostiach, žeby 

nebolo vhodné v novinách, tak takisto sa bavme teraz, žeby bol nadpis: Poslanci pred 

Vianocami zvýšili Petrovčikovi plat. Ja som vám dal na kameru prísľub. Keď bude v rozpočte 

priestor, ja ho navrhnem. A podporujem, čo povedal pán Grega. A takisto sa stotožňujem so 

zmrazením odmien na úroveň roku 2023. To nebude veľa, ale bude to symbolické gesto 

k občanovi, že naozaj nejdeme ho ani zdierať, ale aj vlastný opasok si vieme utiahnuť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Teší ma, že je tu taký, aj od poslanca, pána 

Gregu, tento návrh. A klobúk dole, keď sa to rozhodnete podporiť s vaším rozhodnutím, pretože 

naozaj asi nejdú ľahké časy. A v podstate všetci, keď máme zmrazené, tak zmrazme si a ozaj 

ukážme ľuďom, že vieme robiť aj vlastne za základné odmeny a mzdy. Nech sa páči pán 

poslanec Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ (procedurálne): Nech sa tu prekárať. Ja len chcem reagovať na to. Áno, 

máte pravdu. Lenže predtým zástupcovia automaticky sa vzdali. Čiže nehovorte teraz, že my 

sme to zrušili. Tu to tak bolo, tak sa to tradovalo. K tej procedúre. Vzhľadom na zlú ekonomickú 

situáciu v roku 2024 navrhujem zmraziť odmeny poslancov na rok 2024.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Len vás poprosím, to sa nerobí procedurálnym návrhom. Prihláste 

sa v diskusii a dajte návrh doplňujúceho uznesenia. Tak sa to robí. Ďakujem. Pán poslanec 

Djordjevič s procedúrou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Ja mám procedurálny návrh v prvom rade 

dodržiavať rokovací poriadok. Verím, že je všeobecná zhoda a nebudeme o tom hlasovať. Pán 

kolega Grega, pozrite sa, alebo pozri sa, prosím ťa Ľubo, ako sa volá tento bod. Volá sa 

Hodnotenie práce starostu. Čiže vkladať tu odmeny poslancov je irelevantné. Keď som povedal, 

že sa budeme baviť o odmenách, navýšení odmeny pre starostu pri skladaní rozpočtu, tak trvám 

rovnako aj o úpravách platov poslancov. Ak je všeobecná zhoda, tak nie procedúrou, ale 

normálnym uznesením. Ale poprosím aj o vyjadrenie právneho oddelenia alebo pána 

kontrolóra, či sa v tomto bode, ktorý sa volá Práca starostu, môže meniť odmeňovací poriadok. 

Ak áno a nevadí vám, že nebolo to prejednané na finančnej komisii, tak budem hlasovať ZA, 

lebo som to pred minútou na kameru povedal. Ideme si aj my utiahnuť opasok. Ďakujem. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nie som síce právnik, ale keď ma pamäť 

dobre neklame, tak pred polrokom v júni sme tiež tak, v jednom bode bol vsunutý myslím, 

odmena pána kontrolóra a vôbec to nesúviselo. Myslím, že sa to môže. Nech sa páči pani 

poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem veľmi pekne. Ja by som sa chcela tiež pripojiť do tejto 

diskusie. Skonštatujem, že áno, pán starosta, ste tu už druhé funkčné obdobie. Myslím, žeby 

sme sa mali počas sviatkov zamyslieť aj nad touto problematikou, lebo nikto nepochybuje, že 

nerobíme, lebo určite robíte. Je tu aj nejaký vývoj. Ale naozaj sme teraz v takej zlej situácii 

a hlavne vám chcem len povedať takto, aj verejne, že mám nejaké určité výhrady, a to sú tie, 

že sme neplnili schválený rozpočet, čo sa týka investičných akcií. Naozaj, ľudia sú už 

netrpezliví a očakávajú. My vieme, o čom hovoríme tu. Sú to, vypichnem to presne, tie naše 

polopodzemné kontajnery. Čítam, že už projektová dokumentácia je spracovaná. Neviem na 

akej úrovni a kedy to bude realizované. Čiže treba naozaj plniť aspoň to, čo sme schválili tohto 

roku. Už keď to nestihneme tohto roku, to verím, že nie, lebo je zima, ale budem rada, keď sa 

to stihne niekedy na jar resp. do leta. Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Na to odpoviem, že s radosťou vám 

oznamujem, že toto už je história, čo ste teraz pani poslankyňa povedali. Čiže my sme už začali. 

Čiže kapitálky budú vyčerpané v nasledujúcich dňoch, vlastne sa už teraz čerpajú. Čiže tento 

projekt je splnený, ale nie je samozrejme ešte viditeľne dokončený v teréne. Ale nie našim 

zavinením, ale vieme veľmi dobre všetci, ako tu sedíme, vieme vďaka komu sa to tak naťahuje. 

Keďže stavebný úrad patrí pod mesto, tak nemusím tu vysvetľovať, ani občanom, že nie my 

sme na vine, že nie my to tu už druhý rok naťahujeme, ale niekto iný. Ale napriek tomu sa 

dokážeme, vidíte, s týmto vysporiadať a ja, ako starosta, dokážem hľadať spôsoby ako. 

Rovnako ako teraz, pani poslankyňa, si povedala, že je to už dlho. Takže tento projekt bude 

v tomto rozpočte, v tohtoročnom splnený. Takže myslím si, že v tom si môžeme spoločne pripiť 

potom po skončení. Pôrod sa podaril. Rovnako ďalšie projekty, klietky, ktoré sa aktuálne, 

v podstate v týchto hodinách, realizuje. Čiže, bohužiaľ áno, je také obdobie, že už 

predvianočné, ale bohužiaľ, žijeme v meste a toto mesto riadi niekto tak, ako ho riadi. A práve 

preto aj tieto veci ovplyvňujú naše termíny. Takže môžem potvrdiť, že nie je pravdou, že nie 

sú splnené investičné aktivity. Sú splnené. V týchto dňoch budete svedkami vlastne, kedy a ako. 

Nech sa páči pán poslanec Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: Takže prečítam ešte raz ten návrh. Takže vzhľadom na zlú ekonomickú 

situáciu v roku 2024 navrhujem zmraziť odmeny poslancov na rok 2024 na úrovni roku 2023 

s účinnosťou od 1. januára 2024. Všetko.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže poprosím písomne aj návrhovej komisii doručiť tento návrh 

uznesenia. Je to áno, v podstate také skôr principiálne gesto, lebo ono zase tie vaše odmeny 

myslím v tom budúcom roku o koľko by narástli? O 10, 15 EUR? No, nech sa páči pani 

poslankyňa Blaškovičová.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Pán starosta, chcem len nadviazať na 

kolegyňu Faťolovú, keď sa bavíme o tých investičných akciách. Priznám sa, že chodiac po ulici, 

kde bývam, je dosť nepríjemné, keď ma zastavujú ľudia, ktorých poznám 40 rokov a pýtajú sa 

ma, že kedy sa pohnú tie kontajneroviská polopodzemné, o ktorých sme sa rozprávali, lebo 

vieme, že múrik nie je historicky pamiatkový, ale stojí tam naozaj od nejakých 90-tych rokov. 

A čo s tými vnútroblokovými priestormi, ktoré sme sľúbili, že aspoň toto urobíme. Pokiaľ viem, 

vôbec nič sa okolo toho nedeje. Ľudia si vlastnou iniciatívou tam aspoň kvetináč strčia. Do 
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asfaltu si tam zasadia nejaký stromček rýchlorastúci atď. Takže ja by som bola naozaj rada. 

Chodím a hovorím, nie sú peniaze, nie sú peniaze. Ale myslím si, že stačilo. Čiže, ak to dáme 

do súvisu aj s tým návrhom a bodom, o ktorom sa teraz rozprávame, tak naozaj si myslím, že 

treba tých občanov aspoň nejakým spôsobom uspokojiť a upokojiť a potom sa poďme naozaj 

v budúcoročnom rozpočte baviť o navýšení platu. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Chcem len poukázať na to, že to sú 

diametrálne rozdielne prípady. Polopodzemné kontajnerovisko Karpatská, Dargovská boli 

v rozpočte a bola tu výtka, že sa to nerealizuje, nečerpá, čo som teraz vyvrátil, lebo budete 

svedkami. V týchto dňoch sa vlastne finalizuje. A čo sa týka, pani poslankyňa Blaškovičová, 

tento návrh, u vás sa nedeje nič, lebo pokiaľ viem, ste to neschválili v rozpočte. Čiže spýtam sa 

prednostu. Je to schválené v rozpočte? Lebo potom ozaj nevidím dôvod. Polopodzemné na 

Starej baštovej pani poslankyňa spomínala.  

 

p. Timko, prednosta MiÚ: Vnútrobloky nie sú verejným priestranstvom. Tam nie je prístup 

verejnosti. Ja to beriem tak, že do rozpočtu sa nedali práve kvôli tomu. (pozn.: diskusia mimo 

záznam) Dobre. Tak pozrieme sa ešte na to. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem veľmi pekne. Čiže k tým dvorom asi bude treba 

nejaké oficiálne písomné vyjadrenie, lebo myslím, že ja som ten posledný, ktorý by mal brzdiť 

rozvoj týchto dvorov. Takže ja budem len rád, keď sa v tomto, a hlavne, keď dostatočne bude 

nastavené v rozpočte v budúcom roku. A čo sa týka polopodzemných kontajnerovísk, tak som 

povedal, že kde napredujeme. A ozaj to nie je jednoduché, ako som hovoril, keďže sú nám, 

v podstate vieme ako, hádzané vlastne polená pod nohy. A pokiaľ viem, už pred trištvrte rokom 

nám bolo pánom primátorom sľúbené, že cez firmu KOSIT v každej mestskej časti 5 – 6 

polopodzemných kontajnerovísk. A bohužiaľ musím aj takto verejne skonštatovať, že sľuby sa 

sľubujú, blázni sa radujú. S KOSIT som tieto témy mal, mám oddiskutované. Samozrejme, oni 

to naplno nechcú do médií povedať, ale oni sú pripravení, ale mesto to opäť brzdí. A ja neviem 

vám povedať, či preto, lebo nechce, lebo na to nemá, alebo ... Už vám neviem na toto 

odpovedať. Ale jednoznačne je to škoda, pretože už o takomto čase sme tu mali mať minimálne 

ďalších 5 – 6 polopodzemných kontajnerovísk prostredníctvom mesta zrealizovaných. Ale 

našťastie a chvalabohu my ideme svojou cestou a budeme mať minimálne teraz tú Karpatskú, 

Dargovskú po vlastnej línii, čo žiadna iná mestská časť doteraz nedokázala. Procedurálny návrh 

pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Ďakujem pekne. Ospravedlňujem sa, keď 

pripadám, že sa niekde ponáhľam, čo je aj pravdou. Ale naozaj sme už prešli od platu starostu 

ku kontajnerom. Aj keď to trochu súvisí s jeho činnosťou. Ale urobme si taký záver, lebo OK. 

Na ÚHA to nie niekedy trvá. Nie že niekedy, ale ostatných 5 rokov. No hej, chodil si pred 

Rašiho dom a zisťuješ, že nebol až taký zlý primátor asi časom. A ostatných 5 rokov to na ÚHA 

trvá. A jednoducho vieš, sľuby sa sľubujú. Ja tiež od pána Ing. Kovácsa počúvam dva roky, že 

chcem jeden plôtik, čo sme s pánom Gacíkom, sa nám podarilo do rozpočtu dať 10 000 a sa 

tam urobila investícia v hodnote 1 500 EUR. A teraz mi zamestnankyňa mestskej časti 

povedala, že už je zamrznutá zem, že sa to nemôže realizovať. A ja mám video z roku, leto 

2022, keď boli voľby. Čiže rok a pol čakám na jeden plot. Čiže nie je všetko ideálne. A možno 

nie z viny starostu, ale aj pána Kovácsa. (pozn.: mimo zvukový záznam) Aha. Tak mi zoberú 

faktickú. Dobre. Vzdávam sa faktickej, lebo som to teraz natiahol. Ospravedlňujem sa. Som zle 

preklopil. Procedúra je, že dávam návrh na ukončenie diskusie. A vzhľadom na to, že som teraz 

rozprával 60 sekúnd na to, čo som chcel vo faktickej, tak sa tej faktickej vzdávam.  
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 p. Petrovčik, starosta MČ: Vrátane faktických ukončenie?  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Môže sa reagovať faktickými. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte o tomto procedurálnom návrhu o ukončení 

diskusie v tomto bode, ale faktické môžu.  

 

Hlasovanie č. 9:  za: 5, proti: 4, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže procedúra nebola prijatá. Takže pokračujeme v diskusii. Pán 

zástupca Eperješi.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ja budem krátky. Čo sa týka vnútroblokov, lebo fakticky je 

to aj moja lokalita. Ja som prispel osobne 265 EUR na kvety, na hlinu. Kvetináče kúpil ten 

správca. Čiže viac menej ... A tak viem, že myslím, že aj na meste bolo niečo schválené. Ale 

vnútroblok je vlastne mestský pozemok. Tak? Keď dobre viem. Čiže v tom prípade, neviem, či 

my, ako mestská časť, do toho vieme zasahovať tým, že ... (pozn.: mimo zvukový záznam) 

Áno. Jasne. Len, keď je to mestský pozemok, tak nevieme, ako mestská časť, do toho vrážať 

peniaze. Ale hovorím, ja osobne som prispel 265 EUR na kvety, hlinu. Doviezol som. Dali to 

tam. Čiže len toľko k tomu. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Zolnaiová nasleduje. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Ja by som chcela opýtať teda na ďalšie projekty, keď 

už sme otvorili túto tému, ktoré uvádzam aj v Staromestských listoch, že nie sú teda v čase 

písania týchto Staromestských listov neboli, podľa mojich informácií, realizované, alebo 

dokončené. A to je výťah na materských školách Tatranská, Zádielska. Zavedenie 

participatívneho rozpočtu, ktorý sme vlastne už deklarovali, že chceme riešiť. Alebo len takú 

maličkosť ako je osadenie info tabúľ na venčoviská, o ktoré už žiadam asi rok. A máme o tom 

uznesenia z finančnej komisie, ktorá sa venuje aj verejnému priestoru. A ešte by som chcela 

podotknúť, že rozpočet nemáme predložený ani na tento rok, čiže nebudeme môcť v ďalšom 

roku od začiatku roka realizovať investičné projekty. Prečo je to tak, keď my máme vlastne 

veľmi dobré východiská. Máme financie z FAST CARE, sme najkrajšia mestská časť, ktorá má 

najviac financií. Ďakujem pán starosta. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pokúsim sa postupne zodpovedať na 

jednotlivé otázky. Pôjdem odzadu. Prečo nemáme predložený rozpočet? Tak myslím si, že 

všetci žijeme v tomto meste a predkladať rozpočet ... A pokiaľ viem, tak isto bola dohoda 

s predsedníčkou finančnej komisie, s pani poslankyňou Hulmečíkovou, že sme sa v podstate 

dohodli, že nebudeme stavať rozpočet na vode. Takže to je odpoveď, čo sa týka rozpočtu. A to 

znamená, že my môžeme dávať rozpočet aj do zastupiteľstva, až kým ho dostaneme schválený 

a predložený uznesením cez zasadnutie finančnej komisie. Čo sa týka tých tabuliek, tak isto 

mám pre vás veľmi dobrú správu, pani poslankyňa. Predpokladám, že v najbližších dvoch, 

troch, štyroch, neviem, možno do týždňa, najneskôr v medzi sviatočnom období, môžeme 

spoločne ísť prestrihnúť pásku k týmto tabuľkám. Takže, v podstate myslím, že sme to akurát 

včera ešte, nejaké detaily tam dolaďovali. Takže toto je splnené. Čo sa týka výťahov v škôlkach. 

Tak isto vás pozývam. Môžeme ísť spoločne prestrihnúť pásky do tých škôlok. Takže som rád, 

že ste tieto témy otvorili. Aspoň aj to ukazuje, že ako my tu, ozaj do poslednej hodiny a minúty, 

makáme a pracujeme na tom, aby všetky úlohy boli splnené. Ďakujem. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Hulmečíková.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Keďže som bola spomenutá, čo sa týka rozpočtu, pýtala som 

sa mestskej časti, či je rozpočet pripravený. Rozpočet nebol pripravený z úrovne mestskej časti. 

Takže nie, že bola taká dohoda s pani predsedníčkou finančnej komisie. Boli predložené len 

predpoklady na rozpočet. Rozprávali sme na finančnej komisii o tom. Rozprávali sme na 

finančnej komisii o rozpočte, kde sme dali za úlohu pripraviť krízový rozpočet, pretože 

v návrhu, ktorý bol predložený z úradu, boli len veci, čo sa týkajú chodu úradu, ale nebolo tam 

nič na rozvoj. A ja si myslím, že všetci tak ako tu sedíme, sme tu pre občanov. Čiže občan by 

mal byť na prvom mieste v rozpočte. Ale úloha z finančnej komisie pre úrad bola, že pripraviť 

ten krízový, čo je nevyhnutné a potom k tomu by sa nabaľovalo. Ale, že by bol tak pripravený 

rozpočet, aby sa dal schvaľovať v roku 2023 na rok 2024, nebol. To je jedna vec. Čo sa týka, 

že hovoríme o výťahoch. Ja ich sledujem už dlhšie, tie výťahy a musím povedať, že áno, výťahy 

sa robia teraz dva týždne dozadu. Ale musím povedať, že ak by som použila iné slová, tak 

použijem, že v rozpore so všetkými bezpečnostnými predpismi. Takže nemôže to tak fungovať, 

že v škôlkach sa nevie kto príde, ako príde, čo bude robiť, čo ide robiť, kto ide robiť. Proste zle 

zorganizovaná práca. Ale tešme sa, že už konečne budú po dvoch rokoch tie výťahy. Si to 

zaslúžia títo zamestnanci v škôlkach. Keby sme išli do plnenia rozpočtu, tak je tam ešte spústa 

ďalších vecí. Neboli kontajneroviská ďalšie postavené. Nemáme zabezpečenú čistotu. Nemáme 

verejné osvetlenie niektorých priestorov, ako sme sa dohodli v rozpočte. Nemáme tri projekty 

na verejné priestranstvá, ktoré sme si schválili presne v tomto období minulého roku. Mali sme 

ich prejednané. Nič nám nebránilo ich pripraviť. Nie sú pripravené takže je ešte veľa vecí v tom 

rozpočte, čo nie je schválené. Takže toľko len.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Ja by som dal slovo pánovi prednostovi, ale 

hľadám tu očami vedúceho nášho oddelenia, ktorého sa toto všetko týka, pána Ing. Kovácsa. 

Takže ďakujem v podstate. Možno stačilo, sedíte vedľa seba, si len povedať medzi 

poslankyňami, že áno, výťahy sa už robia. Nemusela druhá. V podstate chýbala tá informácia. 

Takže budem rád, keď prídeme. Prípadne poďme aj dnes rýchlo sa pozrieť na tie výťahy, že 

ako sa v chvate robia, či ako. Lebo ja vážne ... Možno vy ste, pani poslankyňa, odborníčka. Ja 

nie som. Priznám sa. Buďme ozaj radi, že konečne budú hotové. Lebo ozaj, tiež to nebolo 

jednoduché. (pozn.: mimo zvukový záznam) Tak to už nechajme na štatutára. Takže tým pádom 

by som, ak dovolíte, uzavrel tento bod pomaly, tú diskusiu v tomto bode. Boli tu nejaké výtky, 

čo sa týka investície a investičných aktivít do budúcoročného rozpočtu. No, alebo viete čo, budú 

určite ďalšie body, kde bude priestor vám porozprávať veľa vecí. Nech sa páči, uzatváram 

diskusiu a dávam slovo návrhovej komisii. Nech sa páči.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Máme jeden návrh na uznesenie 

v tomto bode. Ja som ho presne upravila tak, ako by asi mal znieť. Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje vzhľadom na predpokladanú zlú ekonomickú 

situáciu v roku 2024 zmrazenie odmien poslancov mestskej časti na rok 2024 na úroveň roku 

2023 s účinnosťou od 1. januára 2024. To je návrh, ktorý bol doručený. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Toto je návrh pána poslanca Gregu a potom budeme čítať pôvodný 

návrh. Takže nech sa páči, hlasujte o poslaneckom návrhu pána poslanca Gregu o zmrazení 

vašich odmien.   

 

Hlasovanie č. 10:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže práve sme ušetrili 20 EUR mesačne krát 13 a krát 13, aby si 
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to aj občan vedel vynásobiť. Ďakujem. Poprosím návrhovú komisiu o ďalší návrh uznesenia. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto podľa § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov schvaľuje 

s účinnosťou od 1. januára 2024 zvýšenie platu starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto Ing. 

Igora Petrovčika určeného podľa § 3 ods. 1 č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov o 20 %.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím.    

 

Hlasovanie č. 11:  za: 2, proti: 3, zdržalo sa: 6 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pokračujeme bodom č. 3.  

 

- - - 

 

BOD č. 3 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od VIII. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 19.09.2023 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, dávam slovo pánovi kontrolór. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Dobrý deň vážený pán starosta, vážené panie poslankyne, páni 

poslanci. V tomto bode programu, ako pravidelne na každé jedno zastupiteľstvo predkladám 

kontrolu plnenia, vlastne informácie o plnení úloh, ktoré vyplývali z jednotlivých uznesení. 

V tomto prípade sa jedná z VIII. zastupiteľstva. Medzitým sa konalo aj mimoriadne IX. 

zastupiteľstvo. Takže na týchto zastupiteľstvách bolo prijaté uznesenie, tak ako je tam aj 

uvedené. Čo sa týka predkladania vám správ, vždy k 15. a 30. v mesiaci ohľadom plnení 

v podstate kapitálových výdavkov, takže je tam ... Boli tam aj tie termíny stanovené, takže je 

tam uvedené aj to plnenie, že v akých, či tieto termíny boli dodržiavané. A tak isto, že tá správa 

bola v akej forme predkladaná.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu 

a slovo má návrhová komisia.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie informáciu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od 

VIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo 

dňa 19.09.2023. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 12:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pokračujeme bodom č. 4.  

 

- - - 

 

 



Strana 15 z 35 
 

BOD č. 4 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za 

obdobie od VIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

ktoré sa konalo dňa 19.09.2023 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Pani poslankyňa Hulmečíková, nech sa páči. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Prečítali sme si všetci správu kontrolóra. 

A keď pozrieme na stranu 12, v správe sa hovorí aj o nejakých nedostatkoch, ktoré zistil pri 

kontrole na Dominikánskom námestí, čiže na trhovisku našom. Máme tam opäť spomínanú 

kvalitu trhových stolov. Je to tam rozvedené. Čiže ten stav tam pretrváva. Preto navrhujem nové 

uznesenie a budem ho čítať ako komplet uznesenie, aj s doplnením. Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za obdobie od VIII. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 19.09.2023. A teraz ide 

ten ďalší bod, ktorý dopĺňam. Schvaľuje pracovnú komisiu za účelom posúdenia a návrhu 

riešenia kvality nových stolov v zložení: Hulmečíková, pani poslankyňa Faťolová, pani 

poslankyňa Galdunová, pán poslanec Kočiš, pani poslankyňa Zolnaiová, pani poslankyňa 

Zvarová Bašistová a pán prednosta úradu pán Timko. Aby sme konečne túto tému uzavreli, 

keďže opäť rezonuje. To je môj pozmeňujúci návrh k uzneseniu k tomuto bodu. Čiže ako celok 

som ho predniesla.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže, ak sa nikto ďalší nehlási, uzatváram diskusiu a slovo má 

návrhová komisia.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Takže prečítam ho ešte raz. Je to 

ako celok, nielen ten doplňujúci, ale ako celok – uznesenie k tomuto bodu. Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za obdobie od VIII. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 19.09.2023. 

Schvaľuje pracovnú komisiu za účelom posúdenia a návrhu riešenia kvality nových stolov v 

zložení: Hulmčíková, Faťolová, Galdunová, Kočiš, Zolnaiová, Zvarová Bašistová, pán 

prednosta Timko.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 13:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Takže môžeme pokračovať bodom č. 4.1.  

 

- - - 

 

BOD č. 4.1 

Hodnotenie práce hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pán zástupca ako predkladateľ. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Predkladám tento návrh z dôvodu takého, že prakticky my 

sme pánovi kontrolórovi tohto roku dali odmenu, ale to bola odmena, myslím, za rok 2022. 
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Čiže, keď to máme riešiť, tak to treba riešiť v aktuálnom roku. Čiže teraz by to mala byť 

prakticky odmena za rok 2023. Všetko je napísané v návrhu. Tak nech sa páči. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže nech sa páči, otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Budem sa opakovať. Ďakujem. Doba, dvíhanie poplatkov. Dnes 

dvihneme poplatky v škôlkach a vízia rozpočtu. ak budú prostriedky na to, aby za svoju dobrú 

prácu pán Pillár bol dohodnotený, opäť na kameru, na záznam, do zápisnice uvádzam 

nasledovné, že v takomto rozsahu mu návrh na vyplatenie odmeny vyslovím. Ale ako hovorím, 

ak budeme vedieť, v akých číslach sa hýbeme. Takže, aj ako pani kolegyňa Zolnaiová hovorila, 

posnažme sa, aby sme čím skôr ten rozpočet zostavili a aby sme čím skôr mohli bonifikovať 

ľudí za prácu, čo si zaslúžia. Oboch. 

  

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Keďže sa nikto iný nehlási, uzatváram diskusiu a slovo 

má návrhová komisia.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Prečítam to ešte raz? Nie. Takže 31. 

5. a 31. 10. a doplnenie teda bodov do žiadosti tak, aby boli v súlade s VZN č. 1/2016. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pekne. Každému to je jasné teraz. Nech sa páči, hlasujme.  

 

Hlasovanie č. 15:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tento návrh sme prijali. Ďakujem pekne. Ešte jedno? Aha, 

v poriadku. Rozumiem.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje JUDr. Romanovi Pillárovi, hlavnému kontrolórovi mestskej 

časti Košice-Staré Mesto v zmysle § 18c ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov za kvalitné vykonávanie pracovných činností v roku 2023 

odmenu vo výške 10 % z mesačného platu hlavného kontrolóra za obdobie 10 kalendárnych 

mesiacov január až október 2023, ktorá bude vyplatená v najbližšom výplatnom termíne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 16:  za: 2, proti: 1, zdržalo sa: 8 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie nebolo schválené. Pokračujeme bodom č. 5. 

 

- - - 

 

BOD č. 5 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto 

na obdobie I. polroka 2024 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pán kontrolór. 

 

p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Takže ešte raz, dobrý deň. Takže v rámci návrhu plánu 

kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2024 som si stanovil také tri okruhy. Jeden – ten je 

klasický. To sú naše škôlky. Ďalšia, ktorá v poradí nasleduje. Okrem toho sa chcem zamerať na 
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kontrolu oprávnenia poskytnutia, čerpania a dokladovania použitia dotácií poskytnutých 

z rozpočtu mestskej časti. Tak isto chcem skontrolovať pohľadávky a záväzky mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, a to v zmysle zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách. A potom 

ešte aj pribudla novelizáciou zákona jedna povinnosť pre kontrolóra, a to vlastne od 1. 1. 2024 

vykonať aj kontrolu prevodov nehnuteľného majetku mestskej časti za obdobie 

predchádzajúceho roka, ktorého všeobecná hodnota prevýšila 20 000 EUR. Takže toto je návrh 

plánu kontrolnej činnosti. Okrem samozrejme tej inej činnosti, ktorá vyplýva zo zákona a je 

pravidelná.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Poprosím pani Hulmečíkovú v diskusii. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Pán kontrolór tu má navrhnuté štyri body 

do kontrolnej činnosti, okrem tej inej, ale štyri body. A ja ešte mám pripravený jeden bod, a to 

je bod 5. Prečítam to uznesenie, lebo má vypovedaciu schopnosť: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje doplnenie plánu kontrolnej činnosti  hlavného 

kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto na obdobie I. polroka 2024 o bod č. 5 – Kontrola 

oprávnenosti čerpania finančných prostriedkov z rozpočtu mestskej časti na rok 2023 v 

Programe 4. Kultúra a Programe č. 3 Šport. To je doplnenie, čiže budeme o ňom musieť 

samostatne hlasovať a potom až o uznesení ako celku.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Niekto ďalší v diskusii? Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu 

a dávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Tak prv to doplnenie. To je 

pozmeňujúci návrh. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje 

doplnenie plánu kontrolnej činnosti  hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto na 

obdobie I. polroka 2024 o bod č. 5 – Kontrola oprávnenosti čerpania finančných prostriedkov 

z rozpočtu mestskej časti na rok 2023 v Programe 4. Kultúra a Programe č. 3 Šport. To je 

doplnenie, čiže budeme o ňom musieť samostatne hlasovať a potom až o uznesení ako celku. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 15:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. A teraz poprosíme pôvodný návrh.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej 

časti Košice-Staré Mesto schvaľuje A. plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej 

časti Košice-Staré Mesto, s doplnením bodu č. 5, na obdobie I.  polroka 2024. B. poveruje 

hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto vykonaním kontrol v zmysle 

schváleného plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 16:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Môžeme pokračovať bodom č. 6. 

 

- - - 
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BOD č. 6 

Návrh na vymenovanie riaditeľa príspevkovej organizácie Múzeum Vojtecha Löfflera, 

Alžbetina 20, Košice 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, uznesením č. 72 zo dňa 

28.08.2023 vymenovalo Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

s účinnosťou od 09. 09. 2023 Petra Markoviča do funkcie riaditeľa príspevkovej organizácie. 

Určite si pamätáte vlastne ten vývoj. Tam som navrhoval nejakú dobu určitú. Vy ste sa rozhodli 

pani poslankyne, páni poslanci mu tú dobu skrátiť. Potom ste sa rozhodli založiť komisiu, 

potom predĺžiť zase tú dobu. Našťastie nám to nenabúralo vlastne ten chod múzea. A dnes 

môžem konštatovať, že v podstate sa zdarne darilo pánovi Markovičovi zabezpečiť a riadiť 

prevádzku tohto Múzea Vojtecha Löfflera podľa dohôd a na základe toho poverenia. Žiadali ste 

následne transparentne založiť komisiu, ktorá bude vlastne, alebo pracovnú skupinu, ktorá 

vyberie transparentne zo záujemcov vhodného kandidáta, ktorého navrhnete mne, ako 

starostovi, štatutárovi mestskej časti, aby som v podstate z tohto poradia, ktoré vy určíte, vybral 

a predložil vhodného kandidáta na vymenovanie v rámci miestneho zastupiteľstva, aby ste to 

schválili. Takže je všetko uvedené v dôvodovej správe. Máte jasný návrh uznesenia na základe 

vašej voľby. Tak ako ste sa vy rozhodli, ako ste vy vybrali, som sa rozhodol akceptovať vašu 

vôľu a navrhujem vymenovať za riaditeľa Múzea Vojtecha Löfflera, Alžbetina 20, Košice na 

dobu neurčitú Mgr. et Mgr. Ivana Baláža, PhD. Otváram diskusiu. Pani poslankyňa Zolnaiová.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Naozaj to bolo tak, ako to opisuje pán starosta. Bola 

tam veľa takých nášľapových mín, ale tak sme sa im trošku vyhli. A nebolo to ľahké, celý ten 

proces prebiehal veľmi kostrbato. Tá komisia, a tak. Nebudem sa k tomu vracať. Ale veľmi 

pekne ďakujem pánovi starostovi, že sa rozhodol akceptovať výsledky a návrh tejto komisie, 

pretože si myslím, že pán Baláž bude veľmi kvalitným riaditeľom múzea, ktorý je fundovaný 

a bude vedieť naplniť očakávania aj vás, ako štatutára, ale aj nás, ako obyvateľov, ktorí majú 

radi kultúru, a že úroveň služieb a celková reputácia múzea neutrpí. Tak, ako tomu bolo, žiaľ 

musím povedať, za krátkeho pôsobenia pána Markoviča. O tom, že sedí v galerijnej rade, on 

zároveň je aj kurátorom už schválených výstav na rok 2024. A by som len chcela informovať 

kolegov a verejnosť, že aj takéto praktiky sa tu zaužívali. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prepáčte. Som nerozumel. Teraz som trošku sa zamyslel. Aké 

praktiky? Čiže budem rád, keď pani poslankyňa sa prihlásite a potom nám to vysvetlite. Nech 

sa páči pán poslanec Djordjevič s faktickou.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne pán starosta. Ja oceňujem, že kolegyňa 

Zolnaiová si všimla aj tú pozitívnu stránku veci, že štatutár mestskej časti akceptoval 

rozhodnutie výberovej komisie. A veci, ktoré sa stali, ona vie asi lepšie, lebo ja naozaj v tej 

komisii som nebol a nemal som záujem. Mám dosť pracovných aktivít na to, aby som všade 

sedel a všetko vedel. Jedno ma mrzí, že nové meno, nová osoba tu nie je. Nebudem tu zase 

podpichovať, či bol alebo nebol pozvaný. Ale vlastne vyzývam kolegyňu Zolnaiovú, ktorá je 

predsedníčkou komisie kultúry, aby urobila niekedy začiatkom roka výjazdovú komisiu 

v múzeu a pozvala aj ostatných poslancov, aby sme toho pána spoznali. Lebo ja za chvíľu mám 

hlasovať a v podstate ... Použijem jednu legendárnu hlášku kolegu Ihnáta z mestského 

zastupiteľstva. Musím hlasovať ako teľa o niekom, koho ani nevidím. Čiže. Čo som ja? Teľa? 

Ale asi keď budem musieť hlasovať, lebo chceme schváliť, tak hej. Ale nepáči sa mi to, že tu 

tá osoba nie je. Ďakujem 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Áno. Ďakujem. Ja myslím si, že ... Pokiaľ mám informácie, on bol 

volaný na 11.15 hod., takže trošku sme ako keby v predstihu. Takže klobúk dole ako nám to 

dnes ide. Takže len v podstate asi, on dôjde určite. Takže potom v bode Rôzne, ale určite bude 

ešte priestor sa s ním porozprávať, alebo mu dať otázky, keby náhodou on teraz nestihol dôjsť. 

Tak bol na 11.00 hod. alebo 11.15 hod. volaný? 11.15 myslím. Dobre. Nech sa páči pán 

poslanec Eperješi. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Neviem čo bolo kostrbaté na tej komisii. Asi len to, že ja 

som bol predseda tej komisie. A pani poslankyňa, nepochopil som, čo ste vravela. O čom sme 

sa bavili vlastne. Ja od začiatku ... Celú tú komisiu ste vymysleli vy, len aby pán starosta 

nevyberal, len aby vy ste vyberali. Dokonca ešte jednu vec, to je dosť podstatná. Tí dvaja ľudia, 

ktorí tam boli nahlasovaní, vy ste ich tam nahlásili, vy ste nanominovali. Sú v uznesení zapísaní, 

dodnes neboli stamaď vymazaní a mali byť prizvaní na to, aby hlasovali. A toto ste spôsobili 

vy, nie ja. A potom ste ma upozorňovala na to, že to mám ja nejak zahladiť. To boli vaše 

konania, nie moje. A čo bolo kostrbaté, neviem, lebo dokonca polhodinu ste meškala na celú 

komisiu výberovú. Takže neviem čo bolo kostrbaté, ale bohužiaľ. Vy by ste všetko urobila inak. 

Je to pravda. Nie som osobný. Len proste treba si uvedomiť veci, že keď niečo začneme, keď 

povieme A, treba povedať aj B. A to bolo celé, čo sa týka mňa. A ja som na tom nič nevidel 

kostrbaté. Vybrali sme vhodného kandidáta. Áno, pán Markovič nebol váš typ. Proste bol to 

človek, ktorému vy od začiatku ste nejak neverila. A ja si nemyslím vôbec, že bol zlý riaditeľ, 

ktorý bol dočasný riaditeľ a išiel do toho s tým ako jediný, že vedel, že nemusí byť vybratý. 

Tak sa aj stalo. Nebol vybratý. Bol vybratý nový človek. Takže neviem, čo tam bolo kostrbaté. 

Dúfam, že nám to vysvetlíte. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Takže vítame pána riaditeľa a veríme, že aj 

budúceho pána riaditeľa, lebo ešte stále vitajte, pán Baláž, nie ste ešte schválený. Takže kľudne 

si zložte veci, posaďte sa u nás. O chvíľu dostanete priestor. Tak sme to fantasticky načasovali. 

Vidíte kolegovia, akí sme v symbióze a ako spolupracujeme. Takže hoci kostrbato, nekostrbato, 

dôležitý je výsledok. Takže dovoľte, aby som vám predstavil osobne pána Baláža a ak súhlasíte, 

dávam vám samozrejme hneď slovo, ale je tam procedurálny návrh pána poslanca Djordjeviča.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Tak aj vzhľadom na to, že máme začať novú éru, 

tak už fakt sa nevracajme, či bolo niečo kostrbaté. Aj keby ste mali obaja pravdu, teoreticky. 

Inak pán zástupca Eperješi nie je pani poslankyňa Zolnaiová jediná. Ani mne to veľmi tam 

nevoňalo. Možno som to menej verejne deklaroval. Ale tiež som nebol stotožnený, lebo ja práve 

mladých ľudí v riadiacich funkciách si viem predstaviť. Nech mi to každý odpustí. Áno, 

nemôžeme ľudí diskriminovať, ale ja presadzujem vo funkciách dravosť a kreativitu. A verím 

tomu, že pán riaditeľ nás v budúcnosti presvedčí o tom, že bude muž na svojom mieste. A teda 

procedúra je hrubé zarezanie diskusie s jedinou možnosťou predstaviť sa a niekto reagovať na 

kandidáta ešte stále. A už sa nevracajme ku kostrbatosti alebo nekostrbatosti. Prihlásený môže 

ostať pán Priester.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže hlasujte o tomto procedurálnom návrhu. Ešte vlastne 

prihlásený s faktickou môže vystúpiť, ale potom plná hrubá čiara, zarezanie diskusie k bodu. 

Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 17:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže teraz dáme priestor pánovi Priesterovi, aby reagoval na pána 

zástupcu? Potom dostane priestor veríme, že budúci riaditeľ.  



Strana 20 z 35 
 

p. Priester, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. Ja len by som chcel poprosiť, aby sme možno 

neskĺzavali do nejakých takých, že ak má niekto iný názor, tak ho poďme lynčovať a poďme 

mu tu niečo neviem, či dokazovať, alebo ako. Lebo však každý sme nejaký, každý môžeme 

vidieť situáciu ináč. A to, že niekto nevidí situáciu tak ako niekto iný, to neznamená hneď, že 

teraz poďme doňho. Takže, keď už tu toľko spomíname to, že aké je obdobie, aké sú sviatky 

a že ako máme byť k sebe milý, tak skúsme sa tak aj správať a zanechať nejaké osobné pocity 

niekde inde. Tu sme profesionáli. A preto každý poslanec môže mať názor aký chce. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže, nech sa páči slovo má pán Baláž. 

 

p. Baláž: Takže príjemný dobrý deň vážený pán starosta, vážené panie poslankyne, vážení páni 

poslanci. Som Ivan Baláž a odbornou komisiou som bol vybraný na miesto riaditeľa Múzea 

Vojtecha Löfflera. Som tu, aby som možno prípadne zodpovedal vaše otázky, ak ešte nejaké 

máte. Samozrejme múzeum preberáme v situácii, kedy naozaj nie je jednoduchá nielen 

finančná situácia, ale kedy narastajú aj zákonné požiadavky ministerstva a vlastne prichádzame 

v čase, kedy prichádza aj nový zákon. Takže od vás, ako od poslancov, by som naozaj chcel 

vás poprosiť o súčinnosť, o to, aby ste nás zakaždým podporili. No a verím tomu, že budeme 

v ideálnom prípade veľmi dobre spolupracovať. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Teraz je priestor na vaše otázky. Takže, ak 

sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a dávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto v súlade s § 14 ods. 3 písm. i) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice 

v znení neskorších predpisov vymenúva na základe výsledkov výberového konania s 

účinnosťou od 01.01.2024 za riaditeľa príspevkovej organizácie Múzeum Vojtecha Löfflera, 

Alžbetina 20, Košice na dobu neurčitú  Mgr. et Mgr. Ivana BALÁŽA, PhD. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 18:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie bolo prijaté, schválené. Takže konštatujem pán 

riaditeľ, že môj návrh do miestneho zastupiteľstva prešiel. Aj napriek tomu, že ste bol 

postrádaný a keď ste tu, tak otázky už neboli. Tak verím, že potom osobne bude dosť na vás 

otázok a neformálne, a na komisii. Verím, že ich bude veľké množstvo. Tak máte sa na čo tešiť. 

To vám garantujem. A prajem vám veľa, veľa úspechov v práci. Ďakujeme pán riaditeľ. 

Budeme pokračovať bodom č. 7.  

 

- - - 

 

BOD č. 7 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 

1/2019, ktorým sa vydáva Trhový poriadok trhoviska na Dominikánskom námestí v 

Košiciach 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Pani poslankyňa Blaškovičová. 
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p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Nebola som pri prerokovávaní tohto 

návrhu. Takže ja sa len chcem opýtať. Zmena oproti pôvodnému je to, že mäso a mäsové 

výrobky, klobásy, sa nebudú môcť predávať bežne na pulte, ale len z ambulantných predajní? 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: A čo, kde ja budem chodiť kupovať vianočné? Môj dodávateľ pán 

Pejčev. Budeme sa stretávať za rohom. Nie. Toto sa pýtam. Takže toto je akoby príkaz hygieny, 

hej?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Berme to pozitívne. Aspoň sa začneme aj navštevovať súkromne 

s predajcami.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Toto som chcela vedieť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Bohužiaľ, taká je aj legislatíva. Nie je to určite v poriadku. Vždy 

musíme byť pápežskejší než pápež v tejto krajine. Takže asi pôjdeme zase, budeme musieť 

vycestovať, keď chceme zažiť trhy ako sa patrí. Nasleduje pán poslanec Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: Treba sa inšpirovať Prahou, kde sa v sobotu vedľa Vltavy stále robí, 

ako to nazvať, také trhy a sú tam všelijaké potraviny atď. A predávajú tam aj mäso, aj klobásy, 

aj ryby. A majú také, tí, ktorí to robia, sú stánkari, ktorí sú tam len tú sobotu a majú nejaké 

prenosné chladiace zariadenie, alebo čo. Ja by som doporučoval proste zistiť ako je to v Prahe, 

ako to funguje. Dohodnúť sa, nafotiť to a konzultovať aj s hygienou. Myslím si, žeby sme 

pomohli mnohým tým, ktorí predávajú a ulahodili by sme nám gurmánom.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: S faktickou pán zástupca. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Máte pravdu pán Grega. Choďte sa pozrieť, všade dookola. 

A choďte len do Prešova a uvidíte aké sú tam vianočné trhy. Tá gadžovina, ktorá je u nás 

v Košiciach, toto nie je nikde. To je už 15 rokov, alebo 20 rokov stále to isté dookola. A teraz, 

keď hovoríte k trhu. Aký je rozdiel medzi vianočnými trhmi, ktoré sú teraz, kde sa predáva 

mäso a aký je rozdiel medzi trhoviskom, ktoré je legálne? Prečo by sa tam to nemohlo? Pol 

roka som riešil – hygiena a veterina. Prečo nemôžu predávať? Prečo? Lebo nemôžu, lebo ako 

to zoberú tí, ktorí majú kamennú prevádzku a majú chladiaci box v obchode. Čiže každé 

potraviny majú chladiaci box. Hovorím, tak počkajte, tu pečú mäso, nevieme aké mäso pečú. 

Ľudia to konzumujú a je to v poriadku. Čiže je to na zamyslenie. Presne tak. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu. Aha, ešte pán poslanec Grega. 

Prepáčte. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: Ja skúsim nájsť potom, keď skončím. Ja som si to myslím aj fotil, ale 

musím ísť do archívu, tak vám ukážem ako to tam vyzerá. Hej?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Myslím, že už celkom sa nám darí tam v poslednom období, však 

môže tu Janko povedať. Chodí vozidlo, ktoré má, technicky je zabezpečené na to, aby predával 

vlastne výrobky z toho vozidla. Čiže je tu také nejaké riešenie a taká alternatíva, ktorá aj 

zodpovedá predpisom. Takže uzatváram diskusiu a slovo dávam návrhovej komisii.   

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 Zb. o meste 

Košice v znení neskorších predpisov sa uznáša na zmene Všeobecne záväzného nariadenia 
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mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 1/2019, ktorým sa vydáva Trhový poriadok trhoviska na 

Dominikánskom námestí v Košiciach podľa predloženého návrhu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 19:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Pokračujeme bodom č. 8.  

 

- - - 

 

BOD č. 8 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 

3/2019, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a poskytovanie služieb na trhových miestach 

v mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže už sme v podstate o tom rozprávali. Otváram diskusiu. 

Uzatvára diskusiu a slovo má návrhová komisia.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm.  a) zákona č. 401/1990 Zb. o meste 

Košice v znení neskorších predpisov sa uznáša na zmene Všeobecne záväzného nariadenia 

mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 3/2019, ktorým sa upravuje predaj výrobkov a 

poskytovanie služieb na trhových miestach v mestskej časti Košice-Staré Mesto podľa 

predloženého návrhu. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 20:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Pokračujeme bodom č. 9.  

 

- - - 

 

BOD č. 9 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je mestská časť Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: K tejto téme poviem pár viet. My, čo sme tu, samozrejme aj poslanci 

v meste, ako mestskí, sme o tomto rokovali na úrovni mesta. Nastala zhoda. Myslím, že my, čo 

sme tu traja, sme podporili tento návrh, to znamená, na zvýšenie týchto poplatkov na úrovni 

mesta. Takže tento návrh je podobný a vlastne kopíruje tú situáciu, ktorá vlastne je v súvislosti 

s financovaním školstva. Základná logika alebo matematika v tomto len pre nápomoc, aby ste 

si vedeli predstaviť. Ak by sme nezvýšili, alebo proste nevalorizovali tento poplatok, tak 

v podstate by nás to mohlo v budúcom roku stáť z rozpočtu mínus vyše 300 000 EUR. Čiže 

o to potom menej by bolo na všetko možné. Na rozvojové aktivity, ale hlavne sa bavíme 

o prevádzkových. Keďže verím tomu, že budeme hľadať skôr riešenie, aj v budúcom roku, aby 

aj zmrazené odmeny boli zmrazené a nemuseli ísť niekde nižšie, tak budeme už teraz sa 
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pripravovať rozumne, racionálne, aby naša mestská časť v budúcom roku nemala nejaké 

s týmto problémy. Takže otváram diskusiu. Pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ja len na úvod, že rozprávali sme o tom aj na finančnej 

komisii, že je potrebné zverejniť všeobecne záväzné nariadenie aj bez toho, aby sme poznali 

konečný návrh mesta Košice. Pretože vieme, že všeobecne záväzné nariadenie musí visieť 

dopredu. Len, keď som si pozrela celú genézu, ako to VZN sa dostalo do finančnej, ako sa to 

zverejnilo, ako sa to dostalo do materiálov, tak ja tam vidím rozdiely. Takže neviem, prečo sa 

napríklad tam objavilo 60 EUR ako poplatok – školné, keď my sme aj na komisii hovorili 50 

EUR. A samozrejme s tým, že ako bude mesto. Ale, keď sme išli vyvesiť, tak tam nebolo 60 

EUR. Takže nebudem ja to ďalej naťahovať, lebo pán poslanec má pozmeňujúci návrh k tomu. 

Lebo nebolo tu všetko povedané. Musíme si uvedomiť, že nemali by sme mať drahších rodičov 

v Starom Meste, aj keď máme luxusné škôlky, ale ten poplatok by mal byť na tej istej úrovni, 

ako mesto. Nemali by sme ísť vyššie s poplatkami. Nie je to fér voči rodičom a netrestajme 

rodičov za to, že bývajú v Starom Meste a nie na Terase, alebo neviem, niekde inde. Proste 

toľko len zatiaľ. Michal, máte ten návrh, či mám ja? Dobre.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže, nech sa páči, pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Odpoveď je áno, pani kolegyňa. Mám ten návrh. 

Tu ešte chcem dodať, že som ešte zvažoval. Naozaj, v meste dve poslankyne, dve predsedkyne 

komisií nie sú schopné rok urobiť to, čo ja s pani Hulmečíkovou pri káve v Maratóne za 15 

minút. Ale tak, kreativita a skúsenosti keď sa spoja, tak vtedy je výsledok dobrý. A naozaj som 

chcel navrhnúť sumu až 850 EUR. Ale tento návrh rieši práve to, aby sme nemuseli stále 

koncom roka dávať sumu. Momentálne je 700. Minimálna mzda sa v januári zvyšuje na 750. 

Chcel som dať 850. Uvidíme finančné dopady. Ak áno, pre tento rok, keď budeme mať, pustíme 

nad 850. Zatiaľ necháme v hodnote minimálnej mzdy. Čiže táto veta, keď tam bude, jej 

aplikovateľnosť od januára, nahradí sa text 700 minimálnou mzdou. Čiže to bude 750 

v hrubom. A teraz ku konkrétnym pozmeňovaniam predloženého. Čiže v § 3 ods. 1 sa suma 60 

EUR nahrádza 50 EUR. V § 5 ods. 1 sa suma 2,40 EUR mení na sumu 1,80 EUR a ods. 2 suma 

5 EUR mení na 8 EUR. To sú tie režijné náklady. A to predchádzajúce. Čiže, aby som vysvetlil 

aj ostatným, nie že poslancom, ale tým, ktorí nás sledujú. Doplatok rodiča tzv. školné dá sa na 

úroveň mesta, čiže 50 EUR. Neplatia to rodičia detí v predškolskom veku, lebo tam je poplatok 

odpustený. Myslím, že je len 5 EUR. Je to aj na úrovni mesta tak. Zjednotili sme pred časom 

poplatky, keď deti do troch rokov platili viacej. Čiže držíme líniu. Potom, ten doplatok 2,40 

EUR, 1,80 EUR – to sú doplatky zamestnancov za stravné. Pokiaľ dobre hovorím a kolegyňa 

ma kontroluje. A režijné náklady, čiže to sú také ostatné výdavky. Dávame ich na úroveň 

mestských škôlok späť na 8 EUR. Čiže toto dávam v písomnej forme a kolegyne to predložia 

k hlasovaniu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. Myslím si, že je to rozumný návrh. Je dobré byť, 

keďže sme v jednom meste, aby mestské škôlky a staromestské škôlky boli na rovnakej úrovni, 

aby nevznikali nejaké disproporcie a nejaké pnutia. Takže tým, že sme, dnes už máme správu, 

ako to dopadlo na meste, tak som rád, že je tu taký poslanecký návrh a tak sa to ujednotilo. 

Nech sa páči pán poslanec Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: No, veľmi ma neteší, že sa idú zvyšovať poplatky práve pre škôlky, 

však to sú naši budúci Staromešťania, možno budúci poslanci, starostovia atď. Ja si myslím, že 

treba sa naozaj pozrieť a hľadať tie rezervy v rámci úradu. Oni tam sú. Nehovorte mi, že nie. 

Krízu sme zažili aj my niekedy. A to sme vtedy museli teda platiť ešte tých, myslím že to je 
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tých 300 000 na tú plaváreň. Teraz sa to už neplatí. Čo by ma zaujímalo, kde idú tie financie. 

A bol by som rád, tak ako som povedal v tom novoročnom vinši, aby to bolo tak, že každý ten 

obvod dostane 100 000. Aby sa s tým rátalo, aby to bolo viditeľné pre ľudí, lebo predtým sa 

strašilo, že nič si nemôžeme dovoliť, nemôžeme investovať, lebo všetko ide na plaváreň. Tak 

teraz tých 300 000 treba dať, rozdeliť na každý obvod. Čiže treba sa pozrieť, kde sa to dá ušetriť, 

kde sa dajú získať financie. A možno treba povedať tak, ako kedysi sme to museli urobiť. Každé 

oddelenie dostalo proste befell o 15 % menej dostanete financií. A nebol problém. Nebol žiaden 

problém. Nikomu sa nič nestalo. To my sme všetci takí pohodlní.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. To je výborný nápad. Myslím si, že nás ani nič iné nečaká 

v budúcom roku. Ja chcem aj touto cestou poďakovať a ja som sa snažil ozaj tak, ako prišli 

požiadavky zo strany rád našich škôlok, tak aj dopriať odmeny našim pani riaditeľkám, tak ako 

to stále bolo zvykom. Lebo ako sa vraví, človek nikdy nevie, čo nás čaká v budúcom roku. A aj 

takto sa im chceme poďakovať. Takže nech sa páči pán zástupca. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ (faktická): Neviem, či sledujete, ale sledujete, že o koľko 

bývalá vláda skrátila financovanie samosprávy. Tak poviem vám rovno, tie peniaze tam nie sú. 

A tu vám potvrdí aj pani predsedkyňa finančnej komisie, že bude mať veľký problém na budúci 

rok. Ale za vašich čias to problém nebol. To je pravda. Mali ste veľa peňazí, bolo hojno. Bolo 

kde dávať. Proste nie sú tie peniaze. Bohužiaľ, je to tak. (pozn.: mimo zvukový záznam) Počkaj. 

O tom sa nebavme. Ešte stále, keď sme sa točili okolo škôlok, a máme každý mesiac poradu so 

škôlkami. A proste majú aj oni svoje rezervy, ktoré dokážu určiť. Čiže tým pádom nemyslím 

si, že by to malo byť až také zlé pre tie škôlky. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Osobne ma to tiež bude zaujímať, lebo potom 

aspoň tu nebudeme počúvať, že si zle zmanažovali rekonštrukcie výťahov, lebo je to vec 

riaditeľky, keď v podstate myslím si, že majú tú právomoc a hlavne povinnosť. Od toho sú 

riaditeľky, že keď je nejaký problém, treba to riešiť. Môžeme dať slovo pani poslankyni 

Hulmečíkovej a následne prípadne môže do toho vstúpiť vedúca ekonomického oddelenia, aby 

aj pánom poslancom a hlavne, keď pán poslanec Grega sa pýtal, vysvetlili, že kde sú tie peniaze, 

lebo predsa len tri, päť, šesť čísel vám povieme, lebo ja rozumiem. Každý máte svoje 

zamestnanie, každý má svoje starosti. Ale, aby trošku sme vás dostali do problematiky. Takže 

nech sa páči pani poslankyňa Hulmečiková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Vážený pán starosta, vážené kolegyne, kolegovia, my sme 

pozerali materiály mestského zastupiteľstva, čiže ja by som bola očakávala, že mestskí poslanci 

nám potvrdia presne ako sú tie sumy, ako sú v meste Košice, pretože predložený materiál 

nekopíruje mestské zastupiteľstvo. A očakávala som, že to tu teraz poviete, kde sú tie rozdiely. 

Čiže musíme preveriť jednu položku, a to sú tie režijné náklady zamestnancov, lebo tam ide to 

z 2,40 EUR na 1,80 EUR. Takže, či ozaj je to tak. Túto položku by som poprosila, aby sa 

preverila, či je to tak, alebo nie. Čiže teraz práve sme to otvorili a je to ozaj 1,80 EUR.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. Poprosím mikrofón pre pani Benčöovú, aby vám 

povedala päť, šesť takých čísel. Myslím teraz tie sumy, ktoré ste si aj na poslednej finančnej 

komisii zaradom písali, že kam zmizli peniaze. Proste, že tu neprišli z mesta toľko a toľko. 

 

p. Benčöová, vedúca ekonomického oddelenia: Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Ja len, keď sa 

môžem k tomu navýšeniu tých poplatkov za školné a réžiu za stravu vyjadriť. V podstate len 

toľko, že len rok 2023 bol poznačený z úrovne štátu, kde boli valorizované mzdy dvakrát, či 

pedagogických, ale aj nepedagogických zamestnancov. A tak isto sú zvýšené energetické 
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náklady na prevádzku materských škôl, ktoré jednoznačne poznačili nielen náš rozpočet, ale aj 

rozpočet škôlok. V podstate my teraz ešte čakáme aj na posledné faktúry za november 

a december, ktoré sú dvojnásobne vyššie ako predošlé roky. To je jedna taká základná 

informácia. Čiže na to, aby my sme dokázali vyfinancovať zákonné povinnosti financovania 

materských škôl, tak jednoducho sme nútení aj zvýšiť aj tieto poplatky, ktoré v podstate sa 

získavajú od rodičov týchto detí. Čo sa týka financií, ktoré ste spomínali, že kde sú tie peniaze, 

ktoré boli napríklad na financovanie plavárne a tieto veci, tak tieto peniaze stále vidíte 

v rozpočte a schvaľujete v rozpočte. Sú to finančné prostriedky z výťažkov z hazardných hier 

a vy, ako poslanci, rozhodujete koľko finančných prostriedkov sa použije v danom príslušnom 

roku. Vzhľadom k tomu, že vývoj týchto finančných prostriedkov z hazardu nie je taký, ako 

bol vývoj v minulých rokoch. Tento vývoj postupne klesá. Čím ďalej, tým nižší je tento výber. 

Tieto finančné prostriedky, ktoré sú z hazardov, môžu byť použité na verejnoprospešný účel. 

A momentálne z týchto finančných prostriedkov financujeme hlavne Múzeum Vojtecha 

Löfflera a tak isto, z týchto finančných prostriedkov, dofinancovávame materské školy, 

nakoľko podielové dane, ktoré plynú pre mestskú časť, sú tak isto v nepostačujúcej výške.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Však bude ešte ďalší bod, môžeme sa o financiách 

rozprávať. Nech sa páči pani poslankyňa Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Ja len historicky, pán Grega. Za vašich čias, keď vy 

ste boli starosta, je to viac ako 10 rokov dozadu, ja si veľmi dobre pamätám, že detičky do troch 

rokov, vtedy im mestská časť Staré Mesto vyrubila poplatok rodičom 50 EUR. Takže vráťme 

sa historicky, že už v minulosti to tu bolo. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak bolo? Neviem. Nasleduje pán poslanec Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: No dobre. Len teraz sa bavíme. Áno, ale to nerobí starosta. To schválili 

poslanci. A teraz ako poslanec predsa mám právo povedať. Ako sa rozhodneme, tak sa 

rozhodneme. Tu by som chcel ešte reagovať na pána Eperješiho, že no áno, bolo dakedy hojno, 

ale to bolo dávno. To skončilo v roku 2006. To mal pán Süli. A od roku 2007 nám mesto zobralo 

dane právnických a fyzických osôb z nehnuteľností, čím sme ročne prichádzali asi o milión eur. 

Myslím, že tak je to. Veľká čiastka. Tak si to zoberte. Za 10 rokov je to desať miliónov. Čiže 

tu by bol raj na zemi. Nikdy nám to nechceli dať. V Bratislave majú stále 50 percent. Aj keď 

sme to požadovali. Tak stále bojujte, keď ste tam v meste, aby nám aspoň nejakú čiastku dali. 

A vtedy jasné, mestská časť si mohla dovoliť Immaculátu zrekonštruovať, ja neviem Bielu 

ulicu, Kováčsku. Mestu sa požičalo na výplaty atď. Takže toto je jedna vec. No a potom aj 

rôzne nájmy, ktoré tu boli. Ale tá kríza, o ktorej som ja hovoril, a to sme nemali hojno, bola 

v roku 2008. Hej? Čiže tá sa všetkých dotkla. No a nejako sme to vtedy prežili. Takže ja verím, 

že to spoločne dáme.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pani poslankyňa Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ (faktická): Ja len toľko, že síce poslanci to schvaľovali, ale vy 

ste to uznesenie podpisovali.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže nech sa páči pán zástupca Eperješi. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ (faktická): Tak potom si protirečíte, pán poslanec, lebo keď 

hovoríte, že teraz tie peniaze sú a hovoríte, že peniaze skončili v roku 2008, tak nechápem, že 

odkiaľ máte tú informáciu, že teraz tie peniaze sú. Čiže ja na margo toho, že vtedy bolo hojno, 
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bolo všetko super, ale že vy viete o tom, že peniaze na úrade sú, len ich treba hľadať. Nie sú. 

Teraz vám to vysvetlila pani vedúca ekonomického oddelenia. Nemáme tie peniaze. A áno, ja 

ako poslanec miestneho zastupiteľstva mám tak isto záujem na tom, aby sme mali väčšie 

výbery. Čiže treba sa spoločne zhodnúť na tom, ako pýtať od mesta naspäť tie právomoci, ktoré 

mestská časť mala. Pretože všetci sa nás pýtajú, kde sú peniaze za odpad, kde sú peniaze za 

nájmy, kde sú peniaze za terasy, za všetko možné, ale my tie peniaze nedostávame. A to neviem 

nikomu vysvetliť, prečo sme vlastne nájomcovia vo vlastnej mestskej časti. A to tu netrvá rok. 

Toto tu trvá 10 rokov,  15 rokov od Süliho. Netreba sa vyhovárať. Treba ísť do toho. Ja 

súhlasím.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže už len na záver. Predpokladám, že sledujete 

problematiku a viete, že od 1. 1. 2025 sa totálne zmení systém financovania aj našich škôlok, 

čiže všeobecne škôl. Tak vtedy sa prejde, že bude normálne paušál na žiaka, na osobu a tam by 

to už malo byť, že v podstate sa vyhneme už týmto anomáliám, ktoré nám tu zatiaľ v uplynulom 

období a nasledujúci rok ešte štát nastavil. To znamená, tu len ide o to a vy rozhodnete, ako 

som povedal, že či ideme byť viac sociálni, ale bude nás to stáť, povedal som vám, v priemere 

takmer 300 000 do mínusu v roku 2024, alebo prenesiete časť bremena aj na rodičov. O tom to 

je, o ničom inom. Takže, samozrejme rozhodujete vy. Takže uzatváram diskusiu. Nech sa páči 

návrhová komisia.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Takže máme tu pozmeňujúci 

návrh. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 

3 písm.  a) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov schvaľuje 

pozmeňujúci návrh. V § 3 ods. 1 zo 60 EUR na 50 EUR. To je poplatok. Ďalej v § 5 ods. 1 

z 2,40 EUR na 1,80 EUR. Skontrolovali sme, že takto je na meste. A ods. 2 z 5 EUR na 8 EUR. 

Takto to bolo v meste prijaté. Zatiaľ sme to takto vyhodnotili. Takže prv pozmeňujúci návrh 

a potom ako celok všeobecne záväzného nariadenia.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže hlasujte prosím o tomto pozmeňujúcom návrhu.    

 

Hlasovanie č. 21:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tento pozmeňujúci návrh bol schválený. Teraz pôvodný. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Ďalej ako celok všeobecne záväzné 

nariadenie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 

ods. 3 písm.  a) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov sa uznáša 

na Všeobecne záväznom nariadení mestskej časti Košice-Staré Mesto o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu výdavkov v školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je mestská 

časť Košice-Staré Mesto podľa predloženého návrhu so zohľadnením pozmeňujúceho návrhu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 22:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie bolo schválené. Pokračujeme bodom č. 10. 

 

- - - 
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BOD č. 10 

Pokračovanie rokovania o bode „Návrh na zrušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 84 zo dňa 19.09.2023 v časti písm. a)“ 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Jedná sa o známu problematiku. Lúčime sa s pánom poslancom 

Djordjevičom. Pekné sviatky. Takže ideme prejednávať samozrejme dosť dôležitý bod týkajúci 

sa financií našej mestskej časti. Nebudem dlho rozprávať. Určite budete mať otázky, takže 

radšej zodpoviem na tieto otázky. Každý vieme o čo ide. Prípadne, ja by som navrhoval, dal by 

som teraz slovo vedúcej ekonomického oddelenia, aby vás informovala o aktuálnej situácii 

z dnešného rána, ako s nami mesto, ako sa s nami mesto rozpráva a čo koná. Ďakujem. Čiže, 

aký je aktuálny stav, čo sa týka financií, ktoré nám mesto zdržuje.  

 

p. Benčöová, vedúca ekonomického oddelenia: Ďakujem. Tak od septembra v podstate 

podielové dane sú prisúvané v 50 percentnej výške. Takže od septembra nám chýba 120 000 

EUR.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ja to zopakujem. Posledné, za ostatné 4 mesiace, teraz už bude 

piaty, myslím, mesiac, naša mestská časť, bolo jej zadržaných každý mesiac polovica objemu 

peňazí z podielových daní. To znamená, dnes už to ide takmer do výšky, keď to 

zosumarizujeme, cez 200 000 EUR. Takže toto je ďalšia tá položka, keď sa pýtate, kde sú 

peniaze. Peniaze sú hore, v bielom dome, na účte mesta Košice. Ďalej sú tam, samozrejme treba 

podotknúť, čo všetko sa za uplynulý rok zo strany mesta voči mestským častiam udialo. Bol 

zdržiavaný poplatok za rozvoj, ktorý meškal vyše 4 mesiace. Bol preúčtovaný na náš účet ten 

polovičný podiel z celkového výberu podielu za rozvoj. Miesto marca, apríla bol naúčtovaný 

myslím, že v októbri, alebo v septembri. Takže to sú všetko fakty, ktoré hovoria za všetko 

a skúste s týmito informáciami ozaj naložiť. A keď sa budete pýtať, rád vám odpoviem na 

ďalšie, ktoré sa týkajú týchto vašich otázok, čo sa týka financií mestskej časti. Nech sa páči pán 

zástupca Eperješi. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Škoda, že pán Djordjevič odišiel, lebo aj na neho som mal 

otázku. Ale spýtam sa. Vy ste tu traja prakticky poslanci mestského zastupiteľstva. A teraz 

viem, že bolo rokovanie, kde ste uznesením zaviazali pána primátora, aby do 22. vyplatil všetky 

podielové dane. Všetko, čo dlží mestským častiam. A teraz sa chcem spýtať, či je podpísané 

toto uznesenie pánom primátorom?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nie. Nie je podpísané.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Tu sú peniaze pán Grega. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pani poslankyňa Zolnaiová.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ja som sa chcel opýtať na to isté. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Grega s faktickou. 

 

p. Grega, poslanec MiZ (faktická): Neviem prečo pán Eperješi mi stále toto. Veď ja som 

nehovoril, že peniaze nejaké, že sú tu. Ja som sa konkrétne pýtal na 300 000, ktoré by sme i tak 

dávali na plaváreň. Nič iné. Lebo keby bola plaváreň, by tam boli. To ostatné ma nezaujíma. 

To viem. (pozn.: mimo zvukový záznam) Čo bolo pred sto rokmi? (pozn.: mimo zvukový 

záznam) Však plaváreň nemáte dva, či tri roky?  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Ja skúsim len, aby zbytočne sme tu, lebo 

možno len sa nerozumieme, ale každý to myslí v dobrom, že v podstate kde sú tie peniaze. Tak 

už len teraz som vyčíslil, že sa bavíme o pozdržaní 70 000 počas celého takmer polroka, ktoré 

horko ťažko nejak dorazili na jeseň. A vyše 200, už teraz takmer 250 000, ktoré už dávno mali 

byť na našich účtoch, a nie sú. Takže to sú presne tie financie, ktoré chýbajú. A ja vám 

garantujem, že sú mestské časti, a toto hovorím so všetkou vážnosťou. V tomto meste sú 

mestské časti, ktoré už nie že nemajú nič na účtoch a nemajú na výplaty, oni sú v mínuse. Oni 

nemajú z čoho vrátiť kontokorentný úver. Takže si treba uvedomiť, že ako som aj hovoril, aj 

v rámci tej neformálnej debaty hore v zasadačke, sme na tom veľmi dobre v porovnaní s inými, 

ale to neznamená teraz, že je tu nejaký raj. Hej? To znamená, my musíme predvídať, my 

musíme byť vizionári a vážne urobiť všetko pre to, aby sme budúci rok neprejedli tie peniaze, 

ktoré nás v podstate zachránili. Každú mestskú časť. Ale samozrejme nás v najvyššej výške. 

Takže samozrejme aj vďaka tomu dnes sa môžeme pochváliť, že máme nulovú dlhovú službu. 

Nemáme žiaden úver, nemáme vlastne žiaden lízing. Ale to sa môže hneď zvrátiť, keď 

nebudeme opatrní a keď sa samozrejme nebudeme starať o to, aby sme aj o rok takto družne 

sedeli a sa búchali po ramene, akí sme fantastickí a prinajhoršom si zmrazovali odmeny. Lebo 

myslím si, že to bude výhra, keď toto budeme riešiť na konci budúceho roka. Ale nechcem 

maľovať čerta na stenu, ako sa hovorí. Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Nie som, pán Grega, na vás osobný. Nemyslíte si. 

Len vy tu navodzujete dojem, že proste mestská časť peniaze má, ale proste ide zvyšovať 

poplatky ľuďom. A ľudia ten dojem majú, keď nás sledujú, že my tu máme peniaze. No, 

nemáme tie peniaze, pretože, ešte raz, tuná pani ekonómka povedala. Príjem z hazardných hier 

klesol o 50 percent. Ďalší príjem, ktorý bol, podielové dane od štátu klesli o niekoľko. Viete 

dobre, že klesli. Vyššie sú výdavky, vyššie sú náklady. Všetko je vyššie. Dvihli mzdy len pre 

našich zamestnancov. Proste toto sú tie veci, kde proste treba doplácať. A keď vám tu vyčíslia, 

že nám mesto ešte dlží peniaze, tak ja neviem, že prečo proste rozprávate to. Ja fakt nie som 

osobný. Neberte to tak. Len nemôžete porovnávať niečo, čo bolo pred desiatimi rokmi. To sa 

nedá. Mali ste príjmy z nájmov, mali ste príjmy skade tade. Proste tých peňazí ste mali 

podstatne viac. Prepáčte. Chcem diskutovať. Viem, že krútite hlavou, ale proste treba to 

povedať ľuďom. To nie je o tom, že my sa snažíme im niečo dvihnúť, lebo my tu peniaze máme 

a vy ten pocit im navodzujete. To je celé. Prepáčte. Ešte raz. Nemáme tie peniaze. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nevracajme sa prosím do minulosti, pozerajme sa do 

budúcnosti, pretože keď sa budeme vracať do minulosti, ani sa nenazdáme a budeme v tej 

budúcnosti a budeme s otvorenými ústami pozerať čo nás čaká. Takže vážne, bavme sa 

o budúcnosti. A na to sa treba dostatočne pripraviť, lebo vám poviem ešte jeden taký príbeh 

z ostatného zastupiteľstva, aj z rady starostov, aj z mestskej rady. My tu nieže naháňame niečo, 

čo už dávno malo byť na našich účtoch, ale my tu sústavne musíme, ako mestskí poslanci, 

a verím, že aj kolegovia, ktorí sú so mnou v meste, snoriť a doslova pozerať, kde na nás akú 

habaďúru zase z mesta na nás čo chystá. A teraz narážam na predkladané znenie štatútu mesta, 

obmedzenie herní v súvislosti s blízkosťou škôl, nie 500, nie 200 metrov a tieto hry. To 

znamená, keď nevedia obmedziť herne celkovo, tak sa začne mesto s nami hrať, že to z 500 

metrov zníži na 200, že nesmú byť od škôl, čo pre našu mestskú časť znamená v podstate totálne 

nulové príjmy z herní. A takéto veci my, ako mestskí poslanci, musíme dennodenne sledovať, 

čo zase si títo páni tam v bielom dome hore na nás vymyslia každý deň. A niekedy mám pocit, 

že tu nejde ani o to, že majú, aby robili presne, venovali sa tomu, čo majú robiť a riadili toto 

mesto, tak len pozerajú druhému do hrnca. Ako to, že tí tam majú. Tak poďme im z toho zobrať 

a hľadajme spôsoby ako nenápadne im zoberieme. Takže toto my tu riešime. Nech sa páči pán 

poslanec Grega s faktickou na pána zástupcu.  
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p. Grega, poslanec MiZ (faktická): My sa asi nerozumieme a ja sa vôbec nevraciam ani do 

minulosti. Toto je záležitosť troch rokov. Hej? Mňa len toto zaujímalo. A čo sa týka toho 

hazardu a všetkého. My sme tým všetkým prešli. Veď my sme niekedy rádovo o 100 percent 

každým rokom. Každým rokom sme mali o 50 – 100 percent menej, lebo ľudia menej hrali atď. 

To je akože logické. A jednu vec vám chcem povedať, že tá minulosť je dôležitá, aby sme sa 

vyhli niektorým chybám v budúcnosti. Takže ja som k dispozícii a pokiaľ budete stáť o to, tak 

ja vám viem poradiť ako tie peniaze ušetriť a kde akože získať. Možno s tým nebudete súhlasiť, 

lebo každý má proste rôzny názor, alebo sú rôzne iné cesty. Ale za pokus to stojí, lebo je to pre 

mestskú časť a pre jej občanov.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nasleduje pani poslankyňa Zolnaiová. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ja by som sa chcela opýtať, v rámci peňazí z FAST CARE, kde 

mestská časť získa 1,5 milióna a prišli na účet niekedy koncom augusta, ak si dobre pamätám, 

sme niečo zapracovali do rezervného fondu, niečo sme dali na konkrétne projekty, ktoré chceme 

riešiť a momentálne asi nebudú plnené tento rok, možno budúci rok, možno iný rok. A zvyšné 

peniaze, ak tomu dobre rozumiem, sa používajú na bežný chod úradu? A druhá otázka, ktorú 

mám k týmto peniazom. Ja mám overené informácie, že FAST CARE sa nemôže preniesť, 

všetky tieto peniaze, do ďalšieho roka a má sa minúť v tomto roku. Tak ako to je?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: No tak, keď by bola táto informácia správna, tak poďme rýchlo 

najbližší týždeň minúť 1,6 milióna. Neviem, čo mám na to povedať. To mi nejak nedáva logiku 

táto informácia. Dám slovo vedúcej ekonomického oddelenia. Bola tu tá prvá otázka, aj tá 

druhá. 

 

p. Benčöová, vedúca ekonomického oddelenia: Takže uvedené finančné prostriedky boli 

zapracované už vo schválenom rozpočte, čiže sú zapracované v rozpočte a áno, použitie je do 

konca roka 2023. A áno, budú vyčerpané do konca roka 2023. Ich použitie nie je účelové, ale 

je v podstate na bežné výdavky. Takže uvedené finančné prostriedky budú vyčerpané a nesmú 

sa presúvať do rezervného fondu. To znamená, že my máme vytvárať hospodársky výsledok 

z týchto finančných prostriedkov.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hej, takže to len účtovne sa asi nerozumieme. Čiže v podstate 

účtovne peniaze boli v rozpočte a môžeme ich považovať za minuté. Ale tým pádom 

samozrejme to neznamená, že neexistujú tie ostatné peniaze. Čiže to je len o tom, ako zvykne 

niekto hovoriť, že peniaze majú alebo nemajú menu. Takže to je o tom. Ak sa nikto nehlási, 

uzatváram diskusiu a dávam slovo návrhovej komisii.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Teda na margo toho, čo sa povedalo, 

v budúcom roku v januári vstúpime do rozpočtového provizória, ale budeme hospodáriť 

s peniazmi ... 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prepáčte ale ja nemôžem poručovať rokovací poriadok, takže musím 

vám odobrať slovo. A poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje zrušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto č. 84 zo dňa 19.09.2023 v časti písm. a). 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 
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 Hlasovanie č. 23:  za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie bolo schválené. Takže aj pre divákov, poslucháčov 

vysvetlím, že sme akurát v tomto momente poslanci anulovali uznesenie z predchádzajúceho 

rokovania a tých 157 000, ktoré mali ísť 10 percent FAST CARE, smerom na mesto, nepôjdu. 

Takže ďakujem. 

 

- - - 

 

BOD č. 11 

Informácia o hospodárení a zmenách Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré 

Mesto k 30.09.2023 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, otváram diskusiu. Uzatváram diskusiu. Slovo má 

návrhová komisia. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie Informáciu o hospodárení a zmenách Programového 

rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto k 30.09.2023 v predloženom znení.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

 Hlasovanie č. 24:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. 

 

- - - 

 

BOD č. 12 

Návrh na 5. úpravu Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 

2023 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Uzatváram diskusiu a dávam slovo návrhovej 

komisii.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej 

časti Košice-Staré Mesto v súlade s § 14 ods. 2 písm. b, c) zákona č.  583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

schvaľuje 5. úpravu Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 2023 v  

predloženom znení: Príjmy celkom (bežné, kapitálové , FO) -157 496 EUR , Bežné príjmy -

157 496 EUR,  tom:  

Daňové príjmy -  

Nedaňové príjmy -157 300 EUR 

Granty a transfery -196 EUR 

Výdavky celkom (bežné, kapitálové, FO) -157 496 EUR 

Bežné výdavky -157 496 EUR 

v tom:  

PROGRAM 2 Vzdelávanie -196 EUR 

V tom:  

Podprogram 2.1 Materské školy -196 EUR 
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PROGRAM 5 Sociálne služby -1 200 EUR 

V tom:  

Podprogram 5.3 Podpora rozvoja sociálnej pomoci -1 200 EUR 

PROGRAM 6 Samospráva a podporná činnosť -156 100 EUR 

V tom:  

Podprogram 6.1 Samospráva -157 300 EUR 

Podprogram 6.2 Podporná činnosť + 1 200 EUR 

Celkový rozpočet po úprave: bežné príjmy 7 767 652 €, bežné výdavky 7 339 097 €,                                   

kapitálové príjmy 183 138 €, kapitálové výdavky 605 315 €, príjmové finančné operácie 

37 110, výdavkové finančné operácie 2 292 €, príjmy spolu 7 987 900 €, výdavky spolu                    

7 946 704 €.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.  

 

 Hlasovanie č. 25:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté.  

 

- - - 

 

BOD č. 13 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Predkladám tento návrh z dôvodu veľkých legislatívnych zmien. 

A z dôvodu zlepšenia prehľadnosti sme sa rozhodli predložiť komplet nové zásady 

hospodárenia s majetkom mestskej časti. Otváram diskusiu. Uzatváram diskusiu a slovo má 

návrhová komisia.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej 

časti Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 3  písm. c) zákona SNR č. 401/1990 Zb. 

o meste Košice v znení neskorších predpisov schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania s 

majetkom mestskej časti Košice-Staré Mesto podľa predloženého návrhu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

 Hlasovanie č. 26:  za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo schválené. Pokračujeme bodom č. 14. 

 

- - - 

 

BOD č. 14 

Riešenie prenájmu nehnuteľnosti na Kmeťovej č. 34 v Košiciach  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pani predkladateľka. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Na predposlednej, aj poslednej finančnej 

komisii sme hovorili o Kmeťovej 34, pretože spoločnosť ROVÁS má ukončený nájomný 

vzťah, budova je prázdna. Preto sme teraz do rozpočtu museli dať finančné prostriedky na 
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oživenie signalizačného zariadenia. Takto by som to nazvala. Čiže máme ju prázdnu. Máme ju 

stráženú. A treba povedať si, čo ďalej. Očakávala som, že tento bod bude aj programom 

zastupiteľstva. Ale keďže sa to neobjavilo, tak to dávam teraz. Dala som tento bod s tým, že 

treba nám sa rozhodnúť po zvážení všetkých možností, čo ďalej s budovou, ako nakladať. Nikto 

dnes nevie, ako s ňou naložíme ešte. Robí sa znalecký posudok tiež kvôli tomu, aby sme určili  

tú výšku nájmu aká môže byť v tej budove a potom sa rozhodnúť čo ďalej. Dobre. Už je, ale 

teraz sme tiež do úpravy dali tú cenu, čo sme hovorili vtedy. Takže treba sa rozhodnúť po 

novom roku, čo ďalej s budovou a akým smerom sa uberieme. Mali sme aj na predposlednej, 

či poslednej finančnej tiež nejakého záujemcu. Ale treba proste sa rozhodnúť, ktorým smerom 

sa budeme uberať. Musí o tom rozhodnúť aj tak miestne zastupiteľstvo. Nemôže nikto 

jednotlivo. Preto dávam návrh na uznesenie. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto schvaľuje pracovnú komisiu v zložení poslanci: Zolnaiová, Faťolová, Hulmečíková, 

Galdunová, Kočiš, Priester, Konečný, Zvarová Bašistová a pán prednosta Timko na prípravu 

zámeru nakladania s nehnuteľnosťou na Kmeťovej 34. Musíme zvážiť všetko a povedať si, čo 

ďalej. Toto je návrh na uznesenie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Myslím si, že veľmi rozumný návrh, zvlášť po ... Ale no, 

sme si hovorili, že nebudeme sa vracať do minulosti, lebo aj také sme tu zistili, že ten ROVÁS 

tu bol. V podstate nejak nebol odsúhlasený vtedajším zastupiteľstvom, jak sa tu vtedy ocitol, 

ale o tom potom niekedy inokedy pri neformálnej debate. Asi tí, ktorí tu vtedy sedeli, vedia 

o čom rozprávam. Dobre. Nasleduje pán zástupca Eperješi. 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pán starosta. Ja som tiež toho istého názoru, aby 

sme sa rozhodli, že čo s tým ďalej. Podľa mňa je rozumnejšie urobiť nejakú výzvu, pustiť vonku 

informáciu, že je voľná tá vila a nájsť si niekoho, kto príde s rozumným nápadom. 

Najpotrebnejšia je tam investícia, lebo tá budova je v strašne zlom stave. Neviem, či je dobré 

zas nejaké komisie, ale tak to už ako chcete. Urobte komisiu. Ale v prvom rade by občania mali 

vedieť, že je voľná táto nehnuteľnosť. Čo s ňou chceme. A aby sa nám prihlásili nejakí 

záujemcovia. Aby povedali, áno, máme záujem. Ale keď to nikto nevie, tak v tom prípade ani 

nevie nikto reagovať. Toto by mal byť ako prvý bod, si myslím. Je to rozumné, pretože len to 

stojí. Stojí nás to peniaze zbytočné. Nemáme z toho žiaden príjem. A ja ako jediný za poslancov 

som bol na stretnutí s ROVÁS, hoci ste tam boli pozvaní všetci. Budú na nás strašne pozerať, 

čo s tým budeme robiť. Treba si pozrieť uznesenia spred rokov, či mali oni nejaký osobitný 

zreteľ, alebo nemali. Oni stále tvrdili, že chodili, rokovali, pýtali sa, dopytovali sa. Chceli 

dokonca nejaké nulové nájomné, že tam budú robiť tú aktivitu. Len treba si to fakt dokonale 

pozrieť, aby zase sme neurobili bod A a potom následne na to budeme mať nejaký spor 

s ROVÁS, že im sme niečo nedovolili a ostatným dovolíme. Čiže treba fakt zvážiť PRE 

a PROTI. Samozrejme, treba to prenajať, lebo len to stojí. Ale stále si myslím, že pokiaľ nemáte 

človeka, ktorý vie o tom, že je k prenájmu táto nehnuteľnosť, tak sa nikto nemôže prihlásiť. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pán starosta. Ja len nevidím dôvod, prečo by sme 

teraz mali brať ohľad na ROVÁS. Lebo tomu nechápem. Keď oni odišli a neboli spokojní, teraz 

my sa budeme silou mocou snažiť, aby oni neboli urazení? Však ako keď sú, tak nech sú. Za 

mňa osobne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Hulmečíková. 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Súhlasím s vami, pán zástupca, že treba dať vedieť. Ale prv 

treba dať vedieť, čo chceme. A my ešte dnes nikto nevieme, čo chceme a za koľko chceme. 
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Pretože znalecký posudok teraz, takže až teraz budeme vedieť sumu. Musíme si povedať ako 

ďalej, lebo na tej poslednej komisii tam sme už mali dokonca aj výzvu pripravenú z úrovne 

úradu. A sme povedali, ešte aj tam sme diskutovali o tom, že čo, či áno, či nie. Tak preto nech 

tá komisia pre zastupiteľstvo pripraví materiál. A keď bude pripravený, tak nič nebráni aj skôr 

potom oznámiť verejnosti, že vážení, je tu verejná výzva, môžete sa prihlásiť a za takých, 

a takých podmienok. Tam už boli aj niektoré podmienky spomínané s tým, že aj máme ďalšie 

doplniť potom do tej januárovej komisie, keď bude. Takže vlastne to ide v tých intenciách.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ja dám slovo pánovi prednostovi, aby sme posunuli 

debatu, aby ste počuli približnú sumu a vedeli potom posunúť potencionálnym záujemcom. 

 

p. Timko, prednosta MiÚ: Ten znalecký posudok už prišiel. Vila je ohodnotená na 608 000 

a vypočítaný nájom je 48 500 tuším.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ročne. 

 

p. Timko, prednosta MiÚ: 48 300 ročne. Ak k tomu prirátame 74 000 za energie, ktoré boli ešte 

v tomto roku, samozrejme že tá energiu už asi išla dole atď., tak sa bavíme o 120 000, ak by 

sme to chceli komerčne nastaviť na tieto čísla.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. A chcem, aby ste si zapísali tieto sumy a hlavne tá 

komisia, ktorá vznikne, držím palce, aby mala vôbec z koho vyberať. Nech sa páči pán zástupca 

Eperješi. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ja som nepovedal, že ROVÁS je jediná organizácia, ktorá si 

to vedela prenajať. Netreba vkladať do úst, čo som nepovedal. Ja len hovorím o tom, že na tom 

stretnutí som bol Paľko. Paľko povedal si, že oni nie sú jediní, že sa netreba k nim vracať. Treba 

sa k nim vracať, aby sme s nimi nemali problémy. Počkaj. Ešte raz. Bol som na tom stretnutí, 

tvrdo vystupovali. Pán prednosta je mi svedkom. My sme tam boli jediní. Je svedkom ako tvrdo 

vystupovali a ako nám tvrdo pôjdu, tvrdo pôjdu po našich následných zameraniach, ktoré 

chceme na tú vilu. Čiže ja varujem. Ja nerozprávam o tom, že oni sú jediní. Super, že to takto 

dopadlo. Ja som rád. Treba proste tú vilu dať dokopy. Vieme, aký je zámer s vilou. Vieme, čo 

tam môže byť, čo tam nemôže byť, alebo čo chceme. Áno, boli tu aj nápady také, že komerčne 

to prenajať, aby sme mali z toho väčší príjem. Hej. Čiže áno, súhlasím so všetkým. Zachovajme 

zámer taký, prečo bola darovaná tá vila. Vyhodnoťme ekonomicky, aby sme mali najväčší 

prínos. Čiže ja som za, len proste hovorím. Stále pozerajme na to, čo sme niekomu nesľúbili, 

lebo oni stále tvrdia, že my sme niečo nesplnili. To bolo celé. A pokiaľ my budeme robiť iný 

zámer ako tam mali oni, alebo že niečo neporušíme, tak tvrdo po nás pôjdu. Len toľko som 

chcel povedať. Nehovorím, že ROVÁS je najlepšia. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pán poslanec Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: Ja som stále tvrdil, že tá vila, to je taký danajský dar. Lebo v podstate 

nič sa s tým veľmi robiť nemohlo. Je tam nejaký odkaz, také ochranné to je. A nakoniec bolo 

také obdobie, že sme to chceli predať. A paradoxne tí poslanci, alebo to bol skôr jeden, dvaja, 

ktorí to iniciovali, že však to treba urobiť, tak potom zrazu boli proti tomu predaju a začali 

všelijaké, oslovovať všelijaké, ja neviem, inštitúcie, že to sa nedá, nemôže atď. No a ešte tam 

bol kedysi taký zámer, že tam nejaká škôlka umelecká mala byť. Hej, Evi, keď si pamätáš. 

Neviem prečo to potom akože padlo. Čiže tam môže byť hocčo, len musí to byť, áno, viazané 

na nejakú činnosť. Čiže to je ten determinant a bude veľmi proste úzky výber a hlavne zase 
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v tejto ekonomickej situácii. Takže neviem no, treba rozmýšľať. My sme niekedy možno chceli 

tam dať seniorov. Možno to by bolo zaujímavé akože niekedy. Hej? Len je to zase od ruky. 

Hovorilo sa, že tam úrad môže sídliť atď., lebo neviete ako tá ekonomická situácia bude spieť 

a toto je akože vlastníctvo. Tak isto som sa díval, že ja zase pustne ten náš, čo bol ten na 

Hlavnej, ten dôchodcovský dom. Potom bola z toho krčma atď. Tiež tlačili poslanci vzdajme 

toho, ale my sme mestu ešte za to museli platiť financie. Čiže to je škoda možno, že sa mohla 

vtedy tá plaváreň len vymeniť za tú hlavnú atď. Ale to už pase. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu. Slovo má návrhová komisia.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Takže prednesiem uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje pracovnú komisiu 

v zložení poslanci: pani Zolnaiová, Faťolová, Hulmečíková, Galdunová, Kočiš, Priester, 

Konečný, Zvarová Bašistová a prednosta Timko na prípravu zámeru nakladania 

s nehnuteľnosťou na Kmeťovej 34.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte.  

 

 Hlasovanie č. 27:  za: 9, proti: 0, zdržalo sa: 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté.  

 

- - - 

 

BOD č. 15 

Interpelácie a dopyty poslancov miestneho zastupiteľstva 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram 

tento bod. Prechádzame k bodu č. 16.   

 

- - - 

 

BOD č. 16 

Rôzne 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech a páči. Ak sa v bode Rôzne nikto nehlási, uzatváram bod 

Rôzne.  

 

- - - 

 

BOD č. 17 

Záver 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, dovoľte, aby som sa vám 

poďakoval za spoluprácu uplynulý rok 2023. Veľmi si vážim, čo všetko robíte pre našu mestskú 

časť a vážim si hlavne váš prístup a uvedomujem si, verím tomu, že budúci rok budeme 

úspešnejší a že v podstate všetci, spoločne budeme môcť na konci roku 2024 povedať, že sme 

sa posunuli vpred a ďalej rozvíjali našu mestskú časť. A zároveň mi dovoľte zapriať vám, 

poďakovať sa hlavne v prvom prípade za všetko a zapriať vám krásne vianočné sviatky, 
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požehnané, pokojné, šťastné, aké len chcete. Hlavne veľa zdravia a pokojné Vianoce v kruhu 

rodiny a blízkych.  

 

  

V Košiciach dňa 12. 1. 2024 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mária Vidová  

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Ingrid Faťolová   Podpísala dňa: 17.01.2024 

 

 Ing. Richard Kočiš     Podpísal dňa: 30.01.2024 

  

 

 

 

 

Podpísal dňa: 30.01.2024      Podpísal dňa: 30.01.2024 

 

Miloš Timko        Ing. Igor Petrovčik 

prednosta Miestneho úradu      starosta mestskej časti 

mestskej časti Košice-Staré Mesto      Košice-Staré Mesto  

 


